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2 Sesja Rady Gminy Grzegorzew 21.05.2024 r.  
godz. 15:00 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Bardzo proszę o zajmowanie miejsc. Otwieram obrady II sesji Rady Gminy 

Grzegorzew kadencji 2024-2029. Serdecznie witam na obradach sesji Panie i 

Panów Radnych. 

Powitania kieruję do Pani Bożeny Dominiak, Wójta Gminy Grzegorzew. 

Witam serdecznie Panią Katarzynę Filę, Dyrektora ds. Administracyjnych Urzędu. 

Witam Pana Waldemara Banasiaka, członka Zarządu Powiatu Kolskiego. 

Witamy serdecznie Panie Waldku. Witam serdecznie Dyrektorów Szkół. 

Powitania kieruję do Państwa Sołtysów. 

Witam Pana Piotra Bednarkiewicza, członka Zarządu Stowarzyszenia Solna Dolina. 

Serdecznie witam Pana Bartłomieja Fiwka, Redaktora Portalu Internetowego E-koło, 

który transmituje nasze obrady oraz całą obsługę techniczną. 

Serdecznie witam wszystkich mieszkańców Gminy Grzegorzew oraz osoby, które 

będą śledziły dzisiejsze obrady. 

Szanowni Państwo, wszystkich uczestników Sesji Rady Gminy Grzegorzew 

uprzejmie informuję, że obrady Sesji są rejestrowane za pomocą urządzeń 

nagrywających dźwięk i obraz. 

Uczestnicząc w obradach Sesji wyrażają Państwo zgodę na przetwarzanie jej i 

upublicznianie swoich danych osobowych. Szczegóły nagrywania Sesji 

umieszczone są w klauzuli informacyjnej umieszczonej przed wejściem na salę 

świetlicy gminnej. 

Przystępujemy do realizacji porządku obrad Sesji. 

Stwierdzam, że na ogólny Stan 15 radnych Gminy w obradach 2 Sesji uczestniczy 

15 radnych, co stanowi podstawę do odbycia obrad i podejmowania prawomocnych, 

uchwał. 

Porządek dzisiejszej Sesji określony został w zawiadomieniach. 

 

Jeżeli nie usłyszę w tym momencie wniosków Państwa Radnych do porządku, 

przystąpimy do jego realizacji określonej w zawiadomieniach. 
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Nie widzę. Przystępujemy do realizacji porządku obrad 2 Sesji Rady Gminy 

Grzegorzew. 

Punkt 3 porządku obrad przewiduje przyjęcie protokołu z obrad pierwszej sesji która 

odbyła się 7 maja. Występuję do Państwa Radnych o przyjęcie protokołu z obrad 1 

Sesji Rady Gminy bez odczytywania i bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu w tym temacie. 

Bardzo dziękuję. Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że 

protokół z obrad 1 Sesji został przez Radę przyjęty. 

Dziękuję Państwu Radnym. 

Punkt 4. Sesji daje Państwu Radnym możliwość występowania z interpelacjami i 

zapytaniami. 

Wyjaśnienia i odpowiedzi na wniesione przez Państwa Radnych interpelacje 

zostaną przez Panią Wójt udzielone w punkcie 13 Sesji. 

Państwo Radni, bardzo proszę o zabieranie głosu. 

Pan Radny Janusz Dorabiała. 

Janusz Dorabiała (Radny) 

Ja zadam tradycyjne pytanie Marka Lewandowskiego. O tej porze roku. Co z folią 

rolniczą, ze zbiórką folii rolniczej? Dziękuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Kto z Państwa jeszcze chce zabrać głos? Bardzo proszę. 

Pani Radna Czajkowska, bardzo proszę. 

Katarzyna Czajkowska (Radna)  

Pani Wójt w imieniu mieszkańców ulicy Leśnej. Dobrze. Pani Wójt w imieniu 

mieszkańców ulicy Leśnej. Mówię tutaj o tym odcinku, gdzie nie ma asfaltu. Bardzo 

bym prosiła o podjęcie działań w kierunku budowy drogi. 

Zły Stan drogi, dziury i kurz niestety utrudniają życie mieszkańców. I drugie. 

Następnie proszę o odpowiedź na złożony wniosek mieszkanki ulicy Otaląż w 

sprawie założenia oświetlenia. Dziękuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. Bardzo proszę, pan Rafał Kotkowski. 
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Rafał Kotkowski (Radny)  

Panie Przewodniczący, Pani Wójt, ja tutaj występuję z zapytaniem. W poprzedniej 

kadencji składałem wniosek odnośnie reorganizacji ruchu na ulicy Warszawskiej, 

czyli dokładnie mówiąc mi chodziło o ograniczenie prędkości. Czy w tym kierunku 

coś się zadziało? 

Czy może Pan drogowiec złożył wniosek do powiatu, czy nie jeszcze? 

Chciałbym się dowiedzieć. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

To wszystko Panie Radny? 

Rafał Kotkowski (Radny)  

Tak. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Bardzo proszę Pan Radny Łuczyński. 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Dzień dobry. Ja chciałem dopytać się o sprawy, o które wcześniej pytałem. 

Mianowicie chciałbym dopytać jak, na jakim etapie jest sprawa bezpieczeństwa na 

skrzyżowaniu drogi powiatowej z drogą gminną. 

Chodzi mi o to miejsce przy remizie, bo tam interpelowałem o znaki stop. 

Drugim tematem są progi zwalniające. Też chciałbym dopytać na jakim etapie 

sprawa stoi. 

Trzecim to już... Trzecim już tak... 

Chyba to wynika z takich moich objazdów. Rowerem po mojej miejscowości. 

Dawno nie były regulowane pobocza. I to widać na stanie dróg. 

I to praktycznie wołało o pomstę już tak na linii od szkoły w stronę lasu i na 

Byliczkach. 

Przynajmniej po jednej stronie, żeby taką czynność wykonać. 

I ostatnią... Ostatnim moim zapytaniem to jest na jakim etapie są remonty bieżące 

dróg, które już zaplanowaliśmy w marcu. Przesunięcia budżetowych. 

Bo wydaje mi się, że nie wszystkie drogi jeszcze zostały wykonane. 
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Właściwie z tego grysu granitowego. 

Od razu jeszcze przepraszam, bo piąte jeszcze pytanie mam. 

Bo jeszcze korzystamy właśnie z programu Oświetlamy Polskę, więc może Pani 

Wójt wie na jakim etapie to też jest. 

I w jakim miesiącu wykonawca planuje wejść na roboty i wymieniać na bieżąco 

poprawy. 

Dziękuję bardzo. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo. 

Pani Radna Okupska, bardzo proszę. 

Aneta Okupska (Radna)  

Ja chciałabym zapytać właśnie o również pobocza. Kiedy nastąpi takie konkretne 

usunięcie krzewów, zarośli. No bo to jest troszeczkę takie uciążliwe. 

Drugim moim pytaniem są właśnie tabliczki, które umożliwiłyby dojazd do danych 

posesji. 

Tabliczki te informowałyby jaka jest miejscowość i od którego numeru do którego ta 

posesja się zaczyna i kończy. 

Bardzo dziękuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. 

Bardzo proszę, Pan Szymczak. 

Sławomir Szymczak (Radny)  

Ja mam temat, który już w poprzedniej kadencji też wypłynął. Chodzi o drogę... 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Do mikrofonu Panie Radny, bardzo bym prosił. 

Sławomir Szymczak (Radny)  

Chodzi o drogę przez las, tak zwaną w Borysławicach. 
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Tam były doraźne naprawy, jednakże ta droga cały czas sprawia problemy z 

przejazdem, gdyż dziury, pobocza. 

Mieszkańcy to zgłaszają. I to już któryś raz z kolei, żeby zająć się tą drogą 

konkretnie. 

Drugi temat, który wypłynął w trakcie, jak gdyby, kampanii wyborczej, to jest kwestia 

bezpieczeństwa na przepuście rowu w Borysławicach, jadąc z górki, tam od 

Państwa Miszczaków, Kubiaków. 

Szerokość drogi powiatowej, praktycznie tam nie zmienia się, natomiast tam nie ma 

poboczy przy tym przejeździe, przy tym przepuście. 

W tej chwili to jest... może kojarzycie to miejsce, gdzie był wypadek kombajnu, który 

leżał tam właśnie w zeszłym roku w rogu. 

I w tej chwili mieszkańcy chodząc na spacer, czy z dziećmi, czy jak, praktycznie tam 

trzeba tak uważać, żeby nie wpaść do tego rowu. To jest jedno. 

A drugie, jadąc z górki, no jest dość duże niebezpieczeństwo. I tutaj wniosek jest 

taki, czy nie można by było tego w jakiś sposób zabezpieczyć barierkami. 

Chociaż od tej strony tam Państwa Wroniaków. 

A druga rzecz, w tej chwili tam jest znowuż to wszystko tak zarośnięte, czy doraźnie 

w tej chwili nie można by było też tam powycinać tych chaszczy wszystkich, żeby to 

pobocze, chociaż ono jest wąskie, naprawdę jest tam bardzo wąskie, praktycznie go 

nie ma, żeby było widać skraj tej drogi, żeby nie doszło do jakiegoś nieszczęścia w 

tym zakresie. 

To na tę chwilę dziękuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Stanisław Pyka. 

Stanisław Pyka (Radny)  

Pani Wójt, ja tutaj w imieniu firmy, w której pracuję, jest to firma Glaspo. 

Dzisiaj po rozmowie z Prezesem takie pytanie. Kiedy zakończy się jego te 

procedury, które są w przyjęciu gruntów od gminy? bo to już trwa prawie, że będzie 

w lipcu rok. 

Był pewny, że to będzie w ciągu 90 dni. 

Kiedy to się skończy? bo nie ukrywam, chcę zacząć budowę drugiej tej hali. 

A wiadomo, że z tego mamy podatki, mamy dochody. Nie wiem, dlaczego to tak 

długo trwa. Dziękuję. 
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Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. 

Pani Radna Izabela Kasperska. 

Izabela Kacperska (Radna)  

Witam serdecznie. Szanowna Pani Wójt, Szanowna Rado. Ja zwracam się w 

imieniu mieszkańców sołectwa Ladorudzek w sprawie uregulowania praw własności 

świetlicy wiejskiej w sołectwie Ladorudzek. 

Dziękuję bardzo. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Wróblewski. 

Jarosław Wróblewski (Radny)  

Szanowna Rado Gminy, Szanowni Państwo. Chciałem zwrócić uwagę. 

Jak tu Pan radny Łukasz Łuczyński powiedział o progach zwalniających koło szkoły 

w bylicach Kolonii, o które oscylowałem już od no gdzieś koło 10 lat. 

Próbowałem jakoś tak zrobić, żeby tam, bo tam jest tak dość długi odcinek prosty i 

tam ludzie szybko jeżdżą. 

Co niektórzy wolno, ale dużo jest takich, co szybko jeżdżą. 

I właśnie dlaczego to nie jest zrobione? 

Chciałem to wtedy sfinansować. 

Próbowałem to zrobić, żeby sfinansować to z funduszu sołeckiego, kiedy jeszcze 

był. 

No, ale była decyzja odmowna, no bo na coś inne poszła. 

Wolałbym, żeby to było zrobione, bo naprawdę jest tam niebezpiecznie. 

Druga sprawa jest taka, że tam jak się jedzie, no nie wszyscy wiedzą. 

Jak koło mnie tego i tam za tory. 

I o drogę próbuję... Jak to powiedzieć? 

Prosić, żeby była wyrównana... Rafał wiesz, tak jak tego. 
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Wyrównana droga była, żeby po prostu raz albo góra dwa razy do roku była droga 

wyrównana. 

Bo tam jeżdżą ciężkie sprzęty i tam naprawdę jest dziura na dziurze. 

A to wystarczy tylko po prostu drogę przejechać dwa razy do roku równiarką i będzie 

dobrze. 

Trzecia sprawa. 

Dzwoniłem do pracownika gminy Grzegorzew. 

Który jest odpowiedzialny też tam między innymi chyba... 

Nie wiem czy od dróg, ale do końca jeszcze nie wiem. 

O znak drogowy, który został zerwany w stronę lasu. 

Przez wiatr podejrzewam, że. 

I leżał na drodze. 

Ja go nie mogę po prostu wziąć i zamontować tego. 

Prosiłem tego, do tej pory nie jest zamontowany. 

I z tego co widziałem, to już go nie ma. Czyli ktoś go ukradł. 

Czyli w sumie to by było lepiej jakbym ja go zabrał i go Sam zamontował. 

Ale to nie o to chodzi. 

To naraża gminę na kolejne koszta. 

Bo trzeba kupić nowy znak. 

I go zamontować. 

A wystarczyłoby, żeby przyjechali pracownicy z gminy. 

I go zamontowali i by było wszystko dobrze. 

A tego znaku już nie ma. 

Dziękuję bardzo. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. 

Pan radny Dorabiała. 
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Janusz Dorabiała (Radny) 

Jeszcze raz. Pani Wójt. Musimy chyba ponownie zająć się tą drogą konfliktową z 

państwem Grabowskim.  

Którzy uważają, że ta droga jest prywatna. 

Bo są naciski mieszkańców, żeby tą drogę wreszcie naprawić. 

Bo oni to już dawno temu nie pozwalali jej naprawiać. 

Ale dziury są takie, że nie da się przejechać. 

Dwie przyczepy kiedyś zostały, kilkanaście lat temu, przywiezione. 

I na tym 30 metrów jest bardzo dobrze. 

A dalej to takie dziury, że samochodem osobowym nie da się przejechać. 

Po prostu. 

Dziękuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan radny Kotkowski. 

Rafał Kotkowski (Radny)  

Jeszcze jedno zapytanie, tutaj dokładnie mówię. 

Chciałem zapytać się o odcinek drogi leśnej. 

Który ponoć miał gwarancję i miał być poprawiony. 

No do dnia dzisiejszego nic, nic właściwie nie zostało zrobione, poza tym, że pan 

przejechał równiarką i droga została taka sama jak była. 

Naprawiać mieliśmy ją w zeszłym roku? 

Ponieśliśmy dość duże koszty i droga dziś no nadal o pomstę do nieba niestety. 

Można tutaj wołać. 

Dziękuję. 

I chciałem się dowiedzieć czy ta gwarancja obowiązuje czy nie obowiązuje? 

Na czym to polega w ogóle, bo... 

Dziękuję. 
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Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Okupska, bardzo proszę. 

Aneta Okupska (Radna)  

Ja mam jeszcze takie jedno pytanko. 

Chodzi o wymianę tablic ogłoszeń w Ponętowie Dolnym. 

Tam te tablice już mają wiele lat. 

I naprawdę wymagałoby to konkretnego remontu, naprawy. 

Ponieważ tam jest styropian. Ten styropian został zniszczony. 

Nie wiem, przez wiatr, czy przez dzieci, przez kogokolwiek. 

I nawet nie ma możliwości, żeby jakiegoś ogłoszenia tam wywiesić. 

To jest jedna sprawa. 

Druga sprawa, problem lisów, dzików i żurawi. 

Ja nie mogę się dodzwonić do żadnej instytucji, która by to wyjaśniła. 

A są rolnicy, którzy mają problem. 

Byłam na polu, widziałam te szkody. Kukurydzy dokładnie. 

I naprawdę coś trzeba z tym zrobić. 

Gdzieś to zgłosić, bo wiem, że żurawie i lisy tam są pod ochroną. 

No ale rolnicy naprawdę płacą podatki. I mają z tym problem. 

I co z tym zrobić? 

No i trzecia sprawa, droga na Pieńkach. 

Już wiele lat mieszkańcy proszą o tą drogę. 

Było pisane pismo, zgłoszone do urzędu gminy. 

Więc bardzo proszę naprawdę zwrócić na to uwagę. 

Dziękuję bardzo. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. 
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Jeżeli nie ma więcej pytań, szanowni państwo, państwo radni, przechodzimy do 

realizacji punktu stanowiącego zasadnicze z odbywania dzisiejszych obrad, jakim 

jest powołanie komisji stałych rady gminy Grzegorzew. 

Zgodnie z porządkiem obrad sesji procedurę tę rozpoczniemy od powołania komisji 

rewizyjnej. 

Uprzejmie wyjaśniam, że obowiązek powołania komisji rewizyjnej nałożony został 

na rady gmin artykułem 18a ustawy o samorządzie gminnym, który wskazuje, że 

rada gminy kontroluje działalność wójta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz 

jednostek pomocniczych gminy i w tym celu powołuje komisję rewizyjną. 

Do podstawowych zadań komisji rewizyjnych przypisanych ustawowo należy 

opiniowanie wykonania budżetu gminy i występowanie z wnioskiem do rady gminy 

w sprawie absolutorium dla wójta gminy. 

Szczegółowe zasady i tryb działania komisji rewizyjnej określa statut gminy. 

Statut gminy Grzegorzew reguluje, że komisja rewizyjna składa się z 

przewodniczącego, zastępcy przewodniczącego oraz członków w liczbie określonej 

w uchwale rady. 

Zgodnie z paragrafem 70 ustęp 2 przewodniczącego komisji rewizyjnej wybiera rada 

gminy, zastępcę przewodniczącego wybiera komisja rewizyjna spośród swoich 

członków. 

Wybór członków komisji rewizyjnej następuje w głosowaniu jawnym, zwykłą 

większością głosów. Oznacza to, że na przewodniczącego i członków komisji 

rewizyjnej wybrani zostaną ci radni, za kandydaturami, których opowie się 

największa liczba radnych. 

Z tego względu, iż zapisy statutu gminy nie procedują składu liczbowego komisji 

rewizyjnej, koniecznym jest jego ustalenie. 

Niniejszym proponuję, ażeby komisja rewizyjna składała się tak, jak to miało miejsce 

w minionych kadencjach z pięciu radnych. 

Czy macie Państwo inne propozycje? Bardzo proszę, jeżeli są. 

Szanowni Państwo, Szanowni Państwo radni, jeżeli nie ma, bardzo bym prosił o 

oddanie głosu. 

Kto z Państwa radnych jest za tym, ażeby komisja rewizyjna Rady Gminy 

Grzegorzew składała się łącznie z pięciu radnych? Uprzejmie proszę o dokonanie 

aktu głosowania. 

Bardzo dziękuję. 
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że Rada Gminy 

Grzegorzew 15 głosami za, zdecydowała, iż komisja rewizyjna Rady Gminy 

Grzegorzew kadencji 2024-2029 składała będzie się z pięciu radnych. Dziękuję 

bardzo. 

Przystępujemy do wyboru przewodniczącego komisji rewizyjnej. 

Proszę Państwa radnych o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego komisji 

rewizyjnej. Bardzo proszę. 

Karol Dzierbicki (Radny)  

Chciałbym zgłosić Pana Rafała Kotkowskiego. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Czy Pan Radny Kotkowski wyraża zgodę? 

Rafał Kotkowski (Radny)  

Wyrażam. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Bardzo proszę. Czy są inne kandydatury? 

Nie widzę. 

Szanowni Państwo, Państwo Radni, w związku z tym proponuję zamknięcie listy 

kandydatów na przewodniczącego komisji rewizyjnej. Kto z Państwa radnych jest za 

zamknięciem listy? Bardzo proszę o dokonanie aktu głosowania. 

Bardzo dziękuję. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że lista kandydatów na 

przewodniczącego komisji rewizyjnej została przez Radę Gminy zamknięta 15 

głosami za. 

Obecnie Szanowni Państwo przystąpimy do głosowania w sprawie wyboru 

przewodniczącego komisji rewizyjnej Rady Gminy Grzegorzew w kadencji 2024-

2029. 

Bardzo proszę Państwa Radnych o dokonanie aktu głosowania w temacie wyboru 

przewodniczącego komisji rewizyjnej. 

Bardzo dziękuję Państwu Radnym. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że za wyborem Pana 

Radnego Rafała Kotkowskiego na przewodniczącego komisji rewizyjnej głosowało 
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15 Radnych, co oznacza automatycznie, że Pan Rafał został przewodniczącym 

komisji rewizyjnej. 

Bardzo gratuluję Panie Rafale. 

Rafał Kotkowski (Radny)  

Chciałbym tutaj z tego miejsca od razu podziękować kolegom za zaufanie i myślę, 

że spełnię wszystkich oczekiwania jako przewodniczący tej komisji. Będę się 

przynajmniej starał.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. 

Kontynuując realizację punktu 5. porządku obrad sesji przystępujemy do wyboru 

pozostałych członków do komisji rewizyjnej. 

W związku z podjętą wcześniej decyzją o składzie liczbowym komisji do składu 

komisji rewizyjnej musimy wybrać jeszcze 4 osoby. 

Nawiązując do ustaleń poczynionych na spotkaniu Radnych odbytym w miniony 

czwartek 16 Maja uprzejmie informuję, że deklarację pracy w komisji rewizyjnej 

złożyli Pani Radna Maria Zawadzka, Pani Radna Aneta Okupska, Pani Radna Aneta 

Okupska, Pan Radny Adam Bednarkiewicz, Pan Radny Rafał Kotkowski, Pan 

Radny Karol Dzierbicki. 

Zwracam się z pytaniem do Państwa Radnych, czy podtrzymują Państwo wolę 

pracy w komisji rewizyjnej. 

Bardzo proszę Pani Radna Maria Zawadzka. 

Maria Zawadzka (Radna)  

Tak, wyrażam zgodę. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani Radna Aneta Okupska. 

Aneta Okupska (Radna)  

Tak, wyrażam zgodę. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Adam Bednarkiewicz. 
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Adam Bednarkiewicz (Radny)  

Tak, wyrażam zgodę. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Karol Dzierbicki. 

Karol Dzierbicki (Radny)  

Tak, wyrażam zgodę. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Bardzo dziękuję. 

Zwracam się z pytaniem do Państwa Radnych, czy są jeszcze kandydatury do pracy 

w Komisji Rewizyjnej? 

Nie widzę. Zatem Szanowni Państwo, proponuję zamknięcie listy kandydatów na 

członków Komisji Rewizyjnej i bardzo proszę o zagłosowanie w tym temacie. 

Bardzo dziękuję. Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że lista 

kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej została przez Radę Gminy zamknięta 

15 głosami za. 

Przystępujemy do wyboru członków Komisji Rewizyjnej. 

Zgłoszeni kandydaci do członków Komisji Rewizyjnej w kolejności alfabetycznej to 

Pan Radny Adam Bednarkiewicz, Pan Radny Karol Dzierbicki, Pan Radny Rafał 

Kotkowski, Pani Radna Aneta Okupska, Pani Radna Maria Zawadzka. 

Kto z Państwa Radnych jest za wyborem wymienionych Państwa radnych, na 

członków Komisji Rewizyjnej proszę o dokonanie aktu głosowania. 

Bardzo dziękuję. 

Na podstawie głosowania stwierdzam, że do Komisji Rewizyjnej wybrani zostali 

Radny Pan Adam Bednarkiewicz, Radny Pan Karol Dzierbicki, Radny Pan Rafał 

Kotkowski, Radna Pani Aneta Okupska, Radna Pani Maria Zawadzka. 

Bardzo gratuluję Państwu. 

Uprzejmie proszę członków Komisji Rewizyjnej o udanie się na krótkie, bardzo 

krótkie posiedzenie celem dokonania wyboru zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

Bardzo proszę. Dwie, trzy minutki. 

...rewizyjnej o podanie nazwiska zastępcy przewodniczącego komisji. 
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Rafał Kotkowski (Radny)  

Zgodnie z decyzją komisji na zastępcę przewodniczącego wybraliśmy Pana Karola 

Dzierbickiego. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Bardzo dziękuję. 

Gratuluję Panu Radnemu Karolowi Dzierbickiemu. 

Szanowni Państwo, na podstawie przeprowadzonych głosowań stwierdzam, że w 

drodze uchwały nr 2/3/2024, Rada Gminy Grzegorzew powołała komisję rewizyjną 

w składzie Przewodniczący Komisji, Pan Rafał Kotkowski, Zastępca 

Przewodniczącego Komisji, Pan Karol Dzierbicki, Członkowie Komisji, Pani... 

Gdzieś miałem... Ja mam, mam. 

Pan Radny Adam Bednarkiewicz, Pani Radna Aneta Okupska i Pani Radna Maria 

Zawadzka. 

Gratuluję członkom Komisji Rewizyjnej wyboru. 

Państwo Radni, Szanowni Państwo, zgodnie z porządkiem obrad sesji 

przystępujemy do czynności związanych z powołaniem Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji.  

Obowiązek powołania przez Rady Gmin Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nakłada 

art. 18b ustawy o samorządzie Gminy, który zawiera regulację, że Rada Gminy 

rozpatruje skargi, na działania Wójta i Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 

wnioski oraz petycje składane przez Obywateli i w tym celu powołuje Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Szczegółowe zasady i tryb działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji określa 

status Gminy. Status Gminy Grzegorzew reguluje, że Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji składa się z Przewodniczącego, Zastępcy Przewodniczącego oraz członków 

w liczbie określonej w uchwale rady. 

Tak jak, ma to miejsce w przypadku komisji rewizyjnej Przewodniczącego Komisji 

wybiera Rada Gminy. Zastępcę Przewodniczącego wybiera Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji spośród swoich członków. 

Wybór członków Komisji następuje w głosowaniu jawnym, zwykłą większością 

głosów. 

Z tego względu, iż podobnie jak w przypadku Komisji Rewizyjnej, zapisy Statutu 

Gminy nie precyzują składu liczbowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

koniecznym jest jego ustalenie. 
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Niniejszym proponuję, ażeby Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, tak jak to miało 

miejsce w minionej kadencji, składała się z trzech radnych. Czy macie Państwo inne 

propozycje? Bardzo proszę. 

Nie widzę. 

A zatem, Szanowni Państwo, kto z Państwa radnych jest za tym, ażeby Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Grzegorzew składała się z trzech osób? 

Bardzo proszę o zagłosowanie. 

Bardzo dziękuję. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że Rada Gminy 

Grzegorzew piętnastoma głosami za zdecydowała, iż Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji pracowała będzie w trzyosobowym składzie.  

Dziękuję. 

Przystępujemy do wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Bardzo proszę Państwa Radnych o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Rewi... Skarg, Wniosków i Petycji. 

Bardzo proszę Pan Radny Szymczak. 

Sławomir Szymczak (Radny)  

Chciałbym zgłosić Panią Marię Zawadzką na Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Bardzo dziękuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Czy Pani Maria Zawadzka wyraża zgodę? 

Maria Zawadzka (Radna)  

Tak wyrażam zgodę. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. Czy są jeszcze inne kandydatury? Bardzo proszę. Nie widzę. 

Zatem proponuję zamknięcie listy kandydatów. Kto z Państwa Radnych jest za 

zamknięciem listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Bardzo proszę o dokonanie aktu głosowania. 



Strona 16 z 60 
 

Bardzo dziękuję.  

Na podstawie głosowania stwierdzam, że lista kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została przez radę gminy zamknięta piętnastoma 

głosami za. 

Szanowni Państwo, Państwo Radni. Obecnie przystąpimy do głosowania w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Grzegorzew kadencji 2024-2029. 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu. 

Bardzo dziękuję Państwu Radnym. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że za wyborem Pani 

Radnej Marii Zawadzkiej, Pani Radnej Marii Zawadzkiej, opowiedziało się piętnastu 

Radnych, co oznacza, że na Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

została wybrana Pani Radna Maria Zawadzka. 

Bardzo gratuluję Pani Mario. 

Maria Zawadzka (Radna)  

Dziękuję bardzo. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Kontynuując realizację punktu 6 porządku obrad sesji, przystępujemy do wyboru 

pozostałych członków do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

W związku z podjętą wcześniej decyzją o składzie liczbowym komisji do składu 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji musimy wybrać jeszcze dwóch radnych. 

Nawiązując do ustaleń poczynionych na spotkaniu radnych odbytym miniony 

czwartek 16 maja uprzejmy informuję, że deklarację pracy w Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji złożyli pan radny Rafał Kotkowski i pan radny Sławomir 

Szymczak. Zwracam się z pytaniem do państwa radnych, czy podtrzymują swoją 

wolę pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i wyrażają zgodę na kandydowanie 

do pracy w tej komisji. 

Bardzo proszę pan radny Szymczak. 

Sławomir Szymczak (Radny)  

Tak wyrażam zgodę. 
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Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan radny Rafał Kotkowski.  

Rafał Kotkowski (Radny)  

Tak wyrażam zgodę.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo. 

Zwracam się z pytaniem do państwa radnych. 

Czy są jeszcze inne kandydatury do pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji? 

Nie widzę. 

Państwo radni proponuję zamknięcie listy kandydatów na członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Bardzo proszę kto z państwa radnych jest za zamknięciem listy. 

Proszę o zagłosowanie. 

Bardzo dziękuję Państwu Radnym. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że lista kandydatów na 

członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została przez Radę Gminy zamknięta 

15 głosami za. 

Przystępujemy do wyboru członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Zgłoszenie kandydaci na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w kolejności 

alfabetycznej to Radny Pan Rafał Kotkowski, Radny Pan Sławomir Szymczak, 

Radna Pani Maria Zawadzka. 

Kto z Państwa Radnych jest za wyborem wymienionych Państwa Radnych na 

członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji proszę o dokonanie aktu głosowania. 

Bardzo dziękuję. 

Na podstawie głosowania stwierdzam, że do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

wybrani zostali Radny Pan Rafał Kotkowski, Radny Pan Sławomir Szymczak, 

Radna Pani Maria Zawadzka. 

Uprzejmie proszę członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o udanie się na 

krótkie posiedzenie celem dokonania wyboru zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o podanie nazwiska 

Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 
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Maria Zawadzka (Radna)  

Zastępcą Przewodniczącego Skarg, Wniosków i Petycji będzie Pan Sławomir 

Szymczak. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. 

Szanowni Państwo, Państwo Radni, na podstawie przeprowadzonych głosowań 

stwierdzam, że w drodze uchwały nr 2/4/2024 Rada Gminy Grzegorzew w sprawie 

powołała Komisję Skarg, Wniosków i Petycji w składzie Przewodnicząca Komisji 

Pani Radna Maria Zawadzka, Zastępca Przewodniczącej Komisji Pan Radny 

Sławomir Szymczak, Członek Komisji Pan Radny Rafał Kotkowski. 

Bardzo dziękuję Państwu Radnym, a członkom Komisji gratuluję. 

W dalszym toku sesji, zgodnie z porządkiem obrad, przystąpimy do powołania 

pozostałych komisji stałych, funkcjonujących w Radzie Gminy Grzegorzew, którymi 

są Komisja Planu i Budżetu, Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu, Komisja 

Rolnictwa, Handlu i Usług oraz Ochrony Środowiska. 

Informuję, iż zgodnie z zapisami statutu Gminy Grzegorzew, Radny może być 

członkiem najwyżej dwóch komisji. 

Pracami Komisji kieruje Przewodniczący Komisji lub jego zastępca. 

Przewodniczącego Komisji wybiera Rada, a zastępcę Przewodniczącego wybiera 

dana komisja spośród swego grona. 

Realizując ustalenia zawarte w Statucie Gminy, w chwili obecnej przystąpimy do 

wyboru Przewodniczących Komisji Stałych Rady. 

W pierwszej kolejności przystąpimy do wyboru Przewodniczącego Komisji Planu i 

Budżetu. 

Proszę Państwa Radnych o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

Planu i Budżetu. 

Bardzo proszę Pani Radna Monika Borowska. 

Monika Borowska (Radna)  

Chciałam zgłosić Panią Katarzynę Czajkowską. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Czy Pani Katarzyna Czajkowska wyraża zgodę? 
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Katarzyna Czajkowska (Radna)  

Tak, zgadzam się. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. 

Izabela Kacperska (Radna)  

Proponuję Radną Monikę Borowską. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Czy Pani Radna Monika Borowska wyraża zgodę? 

Planu i budżetu. 

Izabela Kacperska (Radna)  

Tak. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Na razie zgłaszamy tylko kandydatów na Przewodniczącego Komisji. 

Czy Pani Izabela Kacperska podtrzymuje swoją decyzję? 

Izabela Kacperska (Radna)  

Podtrzymuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Czy Pani Monika Borowska wyraża zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego 

Komisji Planu i Budżetu? 

Monika Borowska (Radna)  

Nie zgadzam się. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo. 

Bardzo proszę, Pan Adam Bednarkiewicz. 
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Adam Bednarkiewicz (Radny)  

Ja proponuję kandydaturę Pana Łukasza Łuczyńskiego. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Czy Pan Łukasz Łuczyński wyraża zgodę? 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Tak, wyrażam. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. 

Czy są jeszcze inne kandydatury? 

Nie widzę. Zatem, Szanowni Państwo, Proponuję zamknięcie listy kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Planu i Budżetu. 

Kto z Państwa Radnych jest za zamknięciem listy, proszę o dokonanie aktu 

głosowania.  

Bardzo dziękuję. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że lista kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Planu i Budżetu, została zamknięta. 

Szanowni Państwo Radni, w związku z tym, że mamy dwóch kandydatów, 

przeprowadzimy głosowanie na dwóch kandydatów. 

Przewodniczącym Komisji Planu i Budżetu, oczywiście zostanie ten z Państwa, 

który otrzyma większą liczbę głosów. 

Panie Krzysztofie możemy? 

Jeszcze chwilę? Proszę?  

Krzysztof Wróblewski (Obsługa techniczna)  

Dwie minuty. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dobrze. 

Przygotujemy głosowanie. 



Strona 21 z 60 
 

Krzysztof Wróblewski (Obsługa techniczna)  

Ja poproszę o kandydatury. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani Czajkowska Katarzyna i Pan Łuczyński Łukasz. 

Krzysztof Wróblewski (Obsługa techniczna)  

Czajkowska Katarzyna i Łuczyński Łukasz? 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Tak. 

Krzysztof Wróblewski (Obsługa techniczna)  

Jeden wakat? 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dokładnie. 

Jak będziemy mogli głosować, Panie Krzysztofie, proszę włączyć. 

Krzysztof Wróblewski (Obsługa techniczna)  

Tak? Uruchomić? 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Tak, tak. 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie głosu. 

Bardzo dziękuję Państwu Radnym. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że za wyborem na 

Przewodniczącego Komisji Planu i Budżetu na Panią Katarzynę Czajkowską 

zagłosowało 9 radnych na Pana Łukasza Łuczyńskiego 6 Radnych. 

W związku z powyższym na Przewodniczącą Komisji Planu i Budżetu została 

wybrana Pani Radna Katarzyna Czajkowska. 

Gratuluję serdecznie. 
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Szanowni Państwo, Państwo Radni, Przepraszam. 

Przystępujemy do wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 

Sportu. 

Proszę Państwa Radnych o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji. 

Bardzo proszę. 

Bardzo proszę Pan Radny Wróblewski. 

Jarosław Wróblewski (Radny)  

Zgłaszam Pana Łukasza Łuczyńskiego. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Czy Pan Łukasz Łuczyński wyraża zgodę? 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Tak, wyrażam. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. 

Bardzo proszę, czy są jeszcze inne kandydatury? 

Pan Radny Janusz Dorabiał, bardzo proszę. 

Janusz Dorabiała (Radny) 

Zgłaszam Panią Monikę Borowską. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Czy Pani Radna Monika Borowska wyraża zgodę? 

Monika Borowska (Radna)  

Tak, wyrażam zgodę. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo. 

Bardzo proszę, czy są jeszcze inne kandydatury? Jeżeli nie ma, Szanowni Państwo, 

proponuję zamknięcie listy. 
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Kto z Państwa Radnych jest za zamknięciem listy kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu? 

Proszę o oddanie głosu. 

Bardzo dziękuję. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że lista kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu została zamknięta. 

Panie Krzysztofie, czy mamy imienne? 

Krzysztof Wróblewski (Obsługa techniczna)  

Pani Monika Borowska  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

i Pan Radny Łukasz Łuczyński. 

Bardzo proszę. 

Bardzo proszę o dokonanie aktu głosowania. 

Bardzo dziękuję Państwu Radnym. 

Szanowni Państwo, informuję, że za wyborem Pani Radnej Moniki Borowskiej 

głosowało 8 Radnych. Za wyborem Radnego Pana Łuczyńskiego 7 Radnych. 

W związku z tym, że zwykłą większością głosów przechodzi kandydat informuję, że 

na podstawie przeprowadzonego głosowania Pani Radna Monika Borowska została 

wybrana na Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu. 

Gratuluję Pani Moniko. 

Monika Borowska (Radna)  

Dziękuję bardzo. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Szanowni Państwo, Państwo Radni, do obsadzenia pozostało stanowisko 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług oraz Ochrony Środowiska. 

Proszę Państwa Radnych o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji. 

Bardzo proszę. 

Pan Radny Janusz Dorabiała. 
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Janusz Dorabiała (Radny) 

Zgłaszam Pana Adama Bednarkiewicza. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Czy Pan Radny Adam Bednarkiewicz wyraża zgodę? 

Adam Bednarkiewicz (Radny)  

Tak, wyrażam zgodę. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. Proszę o zgłaszanie kandydatur. 

Jeżeli nie ma innych kandydatów, proponuję zamknięcie listy. 

Bardzo proszę Państwa Radnych o zagłosowanie. 

Bardzo dziękuję Państwu Radnym. 

Na podstawie głosowania stwierdzam, że lista kandydatów na Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług oraz Ochrony Środowiska została zamknięta. 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za powierzeniem funkcji Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Handlu i Usług oraz Ochrony Środowiska Panu Radnemu Adamowi 

Bednarkiewiczowi? 

Bardzo proszę o dokonanie aktu głosowania. 

Bardzo dziękuję. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że Radny Pan Adam 

Bednarkiewicz 14 głosami za przy 1 wstrzymującym został wybrany na 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług oraz Ochrony Środowiska. 

Bardzo gratuluję Panie Adamie. 

Adam Bednarkiewicz (Radny)  

Dziękuję ślicznie. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję Państwu Radnym za dokonany wybór, Przewodniczących stałych Komisji 

Rady Gminy Grzegorzew. Gratuluję wszystkim wybranym. Szanowni Państwo, jak 
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wcześniej informowałem na spotkaniu odbytym 16 Maja, Państwo Radni złożyli 

wstępne deklaracje pracy w Komisjach. 

W chwili obecnej uprzejmie proszę Państwa Radnych o potwierdzenie złożonych 

oświadczeń lub też składanie nowych deklaracji członkowskich w poszczególnych 

Komisjach.  

Na podstawie oświadczeń, jakie Państwo Radni złożyli informuję, że wolę pracy w 

Komisji Planu i Budżetu wyrazili Pan Radny Janusz Dorabiała, Pani Radna 

Katarzyna Czajkowska, Pani Radna Aneta Okupska, Pani Radna Monika Borowska, 

Pan Radny Sławomir Szymczak, Pan Radny Łukasz Łuczyński. 

Zapytam teraz wszystkich Państwa Radnych, czy podtrzymują swoją deklarację. 

Pan Radny Janusz Dorabiała? 

Janusz Dorabiała (Radny) 

Podtrzymuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani Radna Aneta Okupska? 

Aneta Okupska (Radna)  

Podtrzymuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani Radna Monika Borowska? 

Monika Borowska (Radna)  

Podtrzymuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Sławomir Szymczak? 

Sławomir Szymczak (Radny)  

Podtrzymuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Łukasz Łuczyński? 
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Łukasz Łuczyński (Radny)  

Podtrzymuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo. 

Czy są jeszcze inne kandydatury? 

Nie widzę. 

Szanowni Państwo, w Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu pracować chcieliby 

na podstawie złożonych deklaracji, Pani Izabela Kacperska, Pani Katarzyna 

Czajkowska, Radny Tadeusz Sosnowski, Radny Łukasz Łuczyński, Radny Damian 

Leszcz. 

Zwracam się do Państwa z zapytaniem, czy podtrzymują Państwo swoją deklarację. 

Pani Izabela Kasperska? 

Izabela Kacperska (Radna)  

Podtrzymuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Katarzyna Czajkowska? 

Katarzyna Czajkowska (Radna)  

Podtrzymuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Tadeusz Sosnowski? Podtrzymuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan radny Łukasz Łuczyński? 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Podtrzymuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan radny Damian Leszcz? 
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Damian Leszcz (Radny)  

Podtrzymuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo. 

Czy są jeszcze inne kandydatury do pracy w tej komisji? 

Nie widzę. 

Szanowni państwo i ostatnia komisja, komisja rolnictwa. Chęć pracy w tej komisji 

wyrazili, Pan Janusz Dorabiała, pan radny Karol Dzierbicki, pan radny Damian 

Leszcz, pan radny Stanisław Pyka, pan radny Jarosław Wróblewski. 

Zwracam się do państwa z zapytaniem, czy potwierdzają państwo deklarację pracy 

w wyżej wymienionej komisji. 

Pan radny Janusz Dorabiała? 

Janusz Dorabiała (Radny) 

Podtrzymuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan radny Karol Dzierbicki? 

Karol Dzierbicki (Radny)  

Podtrzymuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan radny Damian Leszcz? 

Damian Leszcz (Radny)  

Podtrzymuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan radny Stanisław Pyka? 

Stanisław Pyka (Radny)  

Podtrzymuję. 
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Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan radny Jarosław Wróblewski? 

Jarosław Wróblewski (Radny)  

Podtrzymuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze inne kandydatury? 

Nie widzę. 

Zatem szanowni państwo, państwo radni proponuję zamknięcie listy kandydatów. 

Kto z państwa radnych jest za zamknięciem listy kandydatów, na członków 

poszczególnych komisji proszę o oddanie głosowania. 

Bardzo dziękuję. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że lista kandydatów na 

członków komisji, planu i budżetu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu, Komisji 

Rolnictwa, Handlu, Usług oraz Ochrony Środowiska zostały zamknięte. 

Szanowni Państwo, Państwo Radni. 

Uprzejmie proszę każdą z komisji o udanie się na krótkie posiedzenie celem 

dokonania wyboru ze swego grona zastępcy przewodniczącego komisji. 

Ogłaszam 10 minut przerwy. 

Witam po przerwie. 

Szanowni Państwo, Państwo Radni. 

Bardzo proszę Przewodniczących poszczególnych komisji o podanie zastępców 

Przewodniczących poszczególnych komisji. 

Bardzo proszę Komisja Planu i Budżetu. 

Katarzyna Czajkowska (Radna)  

Komisja Planu i Budżetu zadecydowała, że zastępcą Przewodniczącego będzie Pan 

Łukasz Łuczyński. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo. 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu. 
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Monika Borowska (Radna)  

Wiceprzewodniczącym Komisji będzie Pan Radny Tadeusz Sosnowski. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. 

Komisja Rolnictwa, Handlu i Usług oraz Ochrony Środowiska. 

Adam Bednarkiewicz (Radny)  

Wiceprzewodniczącym będzie Pan Damian Leszcz. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo. 

Szanowni Państwo, Państwo Radni, przedstawiam projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Stałych Rady Gminy Grzegorzew. 

Uchwała nr 2/5/2024 Rady Gminy Grzegorzew z dnia 21 maja 2024 roku w sprawie 

powołania Komisji Stałych Rady Gminy Grzegorzew. 

Na podstawie art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym Dz. U. 2024 r. poz. 609 oraz § 16 ust. 1 pkt. 3, 4, 5 i § 60 Statutu Gminy 

Grzegorzew Rada Gminy Grzegorzew uchwala co następuje. 

§ 1. Ustala się następujące składy liczbowe i osobowe Stałych Komisji Rady Gminy 

Grzegorzew. 

Komisja Planu i Budżetu, w liczbie 6 radnych. 

Pani Radna Katarzyna Czajkowska, Przewodnicząca. 

Pan Radny Łukasz Łuczyński, Zastępca Przewodniczącego. 

Członkowie: Pan Radny Janusz Dorabiała, Pani Radna Aneta Okupska. Pani Radna 

Monika Borowska, Pan Radny Sławomir Szymczak. 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu w liczbie 6 radnych. 

Przewodnicząca Komisji Pani Radna Monika Borowska. 

Zastępca Przewodniczącej Tadeusz Sosnowski. 

Członkowie: Radna Izabela Kacperska, Radna Katarzyna Czajkowska, Radny 

Łukasz Łuczyński, Radny Damian Leszcz. 

Komisja Rolnictwa, Handlu i Usług oraz Ochrony Środowiska w liczbie 6 osób. 
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Przewodniczący, Pan Radny Adam Bednarkiewicz. 

Zastępca Przewodniczącego, Pan Radny Damian Leszcz. 

Członkowie: Radny Janusz Dorabiała, Radny Karol Dzierbicki, Radny Stanisław 

Pyka, Radny Jarosław Wróblewski. 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Dziękuję bardzo. 

Poddaję pod głosowanie projekt uchwały nr 2/5/2024 w sprawie powołania Komisji 

Stałych Rady Gminy Grzegorzew. 

Proszę Państwa Radnych o dokonanie aktu głosowania. 

Bardzo dziękuję. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że Rada Gminy 

Grzegorzew 15 głosami za podjęła uchwałę nr 2/5/2024 w sprawie powołania 

Komisji Stałych Rady Gminy ustalając składy liczbowe i osobowe poszczególnych 

Komisji Stałych. 

Dziękuję bardzo. 

Państwo Radni, Szanowni Państwo. 

Realizując porządek obrad sesji niniejszym przedstawiam państwu projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości i zasad otrzymywania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych dla Radnych Gminy Grzegorzew. 

Projekt uchwały odpowiada ustaleniom jakie wypracowaliśmy na spotkaniu Rady 

Gminy. 

Odczytam teraz projekt uchwały. 

Uchwała nr 2/6/2024 Rady Gminy Grzegorzew z dnia 21 Maja 2024 r. w sprawie 

ustalenia wysokości i zasad otrzymania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla Radnych Gminy Grzegorzew. 

Na podstawie art. 25 ust. 4, 6 i 8 ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie 

gminnym, rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 27 października 2021 r. w sprawie 

maksymalnej wysokości diet przysługujących Radnym Gminy. Dziennik Ustaw 2021 

roku, pozycja 1974 oraz paragraf 5 ust. 3 rozporządzenia Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji z dnia 31 lipca 2000 roku w sprawie sposobu 

ustalenia należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych radnych gminy. 

Rada Gminy Grzegorzew uchwala co następuje. 

§ 1. Ustala się zasady otrzymywania i wysokości diet oraz zwrotów kosztów podróży 

służbowych dla radnych gminy Grzegorzew. 
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§ 2. Wysokość miesięcznej diety w zależności od funkcji pełnionej przez radnego 

wynosi: Przewodniczący Rady Gminy 1700 zł, Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

1200 zł, Radny Gminy 1000 zł. 

§ 3. Dieta, o której mowa w paragrafie 2 wypłacana jest miesięcznie. 

Wysokość diety z zastrzeżeniem paragrafu 4 jest stała niezależnie od ilości sesji i 

posiedzeń w danym miesiącu. 

§  4. Wysokość diety, o której mowa w paragrafie 2 ulega obniżeniu o 25% za każdą 

nieobecność na sesji rady lub posiedzeniu komisji. Podstawą do obniżenia 

miesięcznej diety, o której mowa w ustępie 1 jest lista obecności z posiedzenia sesji 

lub komisji. 

§ 5. Wypłata diet za dany miesiąc następuje do 10 dnia następnego miesiąca 

kalendarzowego. Diety wypłacane są przelewem na konto bankowe wskazane 

przez radnego. 

§ 6. Radnym przysługuje zwrot kosztów przejazdu w podróży służbowej odbywanej 

poza obszarem Gminy Grzegorzew pojazdem samochodowym nie będącym 

własnością gminy, związanej z wyjazdem podjętym w celu realizacji zadań 

wynikających z pełnionej funkcji. 

Ustala się, że za przejazd w podróży służbowej pojazdem samochodowym nie 

będącym własnością Gminy Grzegorzew radnemu przysługuje zwrot kosztów 

przejazdu według stawek maksymalnych za 1 km przebiegu określonych w 

rozporządzeniu Ministra Infrastruktury z dnia 25 marca 2002 r. w sprawie warunków 

ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotów kosztów używania do celów 

służbowych samochodów, motocykli i motorowerów nie będących własnością 

pracodawcy. 

§ 7. Traci moc uchwała nr 38/248/2021 Rady Gminy Grzegorzew z dnia 15 grudnia 

2021 r. w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłaty diet radnym. 

§ 8. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Grzegorzew. 

§ 9. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Szanowni Państwo, otwieram dyskusję nad projektem uchwały. 

Bardzo proszę, czy ktoś z Państwa chce zabrać głos? 

Nie widzę. 

Poddaję projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad otrzymywania diet 

oraz zwrotów kosztów podróży służbowych dla Radnych Gminy Grzegorzew pod 

głosowanie.  



Strona 32 z 60 
 

Bardzo proszę Państwa Radnych o dokonanie aktu głosowania. 

Bardzo dziękuję Państwu Radnym. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że Rada Gminy 

Grzegorzew 13 głosami za przy 2 wstrzymujących podjęła uchwałę nr 2/6/2024 w 

sprawie ustalenia wysokości i zasad otrzymywania diet oraz zwrotów kosztów 

podróży służbowych dla Radnych Gminy Grzegorzew. 

Dziękuję Państwu Radnym. 

Projekt uchwały będący przedmiotem obrad punktu 9 dzisiejszej sesji dotyczy 

uregulowania zasad na jakich przewodniczącym organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych, to jest sołtysom z terenu Gminy Grzegorzew przysługuje dieta. 

Na temat projektu uchwały dyskutowaliśmy na ostatnio odbytym posiedzeniu Rady. 

Pozwólcie Państwo, że w tym momencie zapoznam Państwa z projektem niniejszej 

uchwały. 

Uchwała nr 2/7/2024 Rady Gminy Grzegorzew z dnia 21 Maja 2024 w sprawie 

określenia zasad na jakich przewodniczącym organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych przysługuje dieta. 

Na podstawie art. 37b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

Dz. U. z 2024 r. poz. 609 Rada Gminy Grzegorzew uchwala, co następuje. 

§ 1. Ustala się zasady otrzymywania i wysokości diet dla przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Grzegorzew. 

§ 2. Wysokość miesięcznej diety dla przewodniczącego organów wykonawczego 

jednostki pomocniczej wynosi 500 zł. 

§ 3. Dieta, o której mowa w § 2 wypłacana jest miesięcznie. Wysokość diety z 

zastrzeżeniem § 4 jest stała, niezależnie od ilości sesji i posiedzeń w danym 

miesiącu, na które przewodniczący organu wykonawczego jednostki pomocniczej 

otrzymał pisemne zaproszenie. 

§ 4. Wysokość diety, o której mowa w § 2 ulega obniżeniu o 25% za każdą 

nieobecność przewodniczącego organu wykonawczego jednostki pomocniczej na 

posiedzeniu do uczestnictwa, w którym jest zobowiązany. 

Podstawą do obniżenia miesięcznej diety, o której mowa w ust. 1 jest lista 

obecności. 

§ 5. Wypłata diet za dany miesiąc następuje do 10 dnia następnego miesiąca 

kalendarzowego. 

Diety wypłacane są przelewem na konto bankowe wskazane przez 

przewodniczącego organu wykonawczego jednostki pomocniczej. 
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§ 6. Traci moc uchwała nr 38/249/2021 Rady Gminy Grzegorzew z dnia 15 grudnia 

2021 r. w sprawie określenia zasad, na jakich przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych przysługuje dieta. 

§ 7. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Grzegorzew. 

§ 8. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Otwieram dyskusję nad projektem uchwały. Bardzo proszę o zabieranie głosu. 

Nie widzę. 

Zatem poddaję projekt uchwały w sprawie określenia zasad, na jakich 

przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych przysługuje 

dieta. 

Bardzo proszę Państwa Radnych o dokonanie aktu głosowania. 

Bardzo dziękuję. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że Rada Gminy 

Grzegorzew 15 głosami za podjęła uchwałę nr 2/7/2024, tym samym określiła 

zasady i wysokość diety miesięcznych dla przewodniczących organów jednostek 

pomocniczych, to jest sołtysów terenu Gminy Grzegorzew.  

Dziękuję bardzo. 

Następny punkt porządku obrad dzisiejszej sesji dotyczy podjęcia uchwały w 

sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Grzegorzew. 

Na temat projektu uchwały dyskutowaliśmy na spotkaniu Radnych, o którym 

mówiłem wcześniej. 

Szanowni Państwo odczytuję projekt uchwały. 

Uchwała nr 2/8/2024 Rady Gminy Grzegorzew z dnia 21 Maja 2024 roku w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Grzegorzew. 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym Dz. U. z 2024 r. poz. 609 art. 8 ust. 2 i art. 36 ust. 1, 2 i 3 ustawy z dnia 21 

listopada 2008 roku o pracownikach samorządowych Dz. U. z 2022 r. poz. 530 w 

związku z paragrafem 3 pkt 1 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 25 

października 2021 r. w sprawie wynagrodzenia pracowników samorządowych Dz. U. 

z 2021 r. poz. 1960 z późniejszymi zmianami oraz artykuł 18 ustawy z dnia 31 lipca 

1981 roku o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe 

Dziennik Ustaw z 2021 roku, pozycja 1834, Rada Gminy Grzegorzew uchwala co 

następuje. 
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§ 1. Ustala się wynagrodzenie miesięczne dla Wójta Gminy Grzegorzew, pani 

Bożeny Dominiak, w następującej wysokości. 

Wynagrodzenie zasadnicze 10 250 zł, dodatek funkcyjny w wysokości 3 150 zł, 

dodatek specjalny w wysokości 30% z łącznej kwoty wynagrodzenia zasadniczego i 

dodatku funkcyjnego, dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20% 

wynagrodzenia zasadniczego. 

§ 2. Traci moc uchwała nr 38/247/2021 Rady Gminy Grzegorzew z dnia 15 grudnia 

2021 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Grzegorzew. 

§  3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 7 Maja 

2024. 

Otwieram dyskusję nad projektem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

wójta Gminy Grzegorzew. 

Proszę o zabieranie głosu. 

Nie widzę. 

Zatem, szanowni Państwo, poddaję projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia dla 

wójta Gminy Grzegorzew pod głosowanie. 

Bardzo proszę Państwa Radnych o dokonanie aktu głosowania. 

Bardzo dziękuję Państwu Radnym. 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że Rada Gminy 

Grzegorzew 13 głosami za, przy jednym głosie przeciwnym i jednym głosie 

wstrzymującym, podjęła uchwałę nr 2/8/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

dla wójta Gminy Grzegorzew. 

Dziękuję Państwu Radnym. 

Szanowni Państwo, zanim przejdziemy do punktu 11, skieruję zapytanie do Pana 

Radnego Powiatu, Pana Waldemara Banasiaka. Czy Pan Waldemar by chciał 

zabrać głos może? 

Czy Pan Radny, czy Pan Radny zaszczyci nas swoją obecnością do końca sesji? 

Czy raczej nie? 

Raczej nie. 

Dobrze. 

Dziękuję bardzo. W takim układzie będziemy zapraszać na kolejną sesję i być może 

wtedy przygotujemy jeszcze jakieś pytania do Pana Radnego, Pana Waldemara, 

Banasiaka. 
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Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu. 

Punkt 11. 

Otwieram dyskusję nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawieranie kolejnych umów na dzierżawę i wynajem mienia gminnego zawartych na 

czas oznaczony do 3 lat, których przedmiotem jest ta sama umowa. 

W projekt uchwały w powyższej sprawie zostaliście Państwo Radni zaopatrzeni. 

Jak zawarto w uzasadnieniu do projektu uchwały, dotyczy ona wyrażenia przez 

Wysoką Radę zgody na zawarcie kolejnych umów z dotychczasowymi najemcami i 

dzierżawcami dwóch lokali mieszkalnych znajdujących się w budynku Ośrodka 

Zdrowia w Grzegorzewie oraz powierzchni 0,5 m2 dachu budynku szkoły 

podstawowej w Bylicach Kolonii wydzierżawionego pod uchwyt antenowy celem 

świadczenia usług dostępu do Internetu dla mieszkańców. 

Bardzo proszę, otwieram dyskusję nad projektem uchwały. 

Czy ktoś z Państwa chce zabrać głos? 

Nie widzę. 

Zatem przystępujemy do głosowania. Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu w powyższym temacie. 

Bardzo dziękuję Państwu Radnym. 

Zgodnie z głosowaniem, na podstawie głosowania stwierdzam, że Rada Gminy 

Grzegorzew 15 głosami za podjęła uchwałę nr 2/9/2024. 

Tym samym wyraziła zgodę na zawarcie przez Panią Wójt Gminy kolejnych umów 

na dzierżawę i wynajem mienia gminnego zawartego na czas oznaczony do 3 lat. 

Bardzo dziękuję. 

Państwo Radni, Szanowni Państwo, ostatni z projektów uchwały przedłożony pod 

obrady dzisiejszej sesji dotyczy podjęcia uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty 

podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Grzegorzew 

instrumentem płatniczym. 

W projekt uchwały zostali się Państwo zaopatrzeni. 

Omawialiśmy go na spotkaniu 16 Maja. 

Jak wskazała Pani Wójt, występując do Wysokiej Rady z projektem niniejszej 

uchwały, zgodnie z przepisami ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 roku, ordynacja 

podatkowa, Rada Gminy w drodze uchwały może dopuścić zapłaty podatków i 

innych opłat stanowiących dochody budżetu Gminy za pomocą instrumentu 
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płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz 

elektroniczny, takim instrumentem jest powszechnie stosowana karta płatnicza. 

Podjęcie niniejszej uchwały umożliwia dokonywanie płatności kartą płatniczą, co 

stanowi udogodnienie dla mieszkańców Gminy Grzegorzew. 

Bardzo proszę, otwieram dyskusję nad projektem uchwały. 

Kto z Państwa chce zabrać głos? 

Nie widzę. 

Zatem, Szanowni Państwo, bardzo proszę Państwa Radnych, o dokonanie aktu 

głosowania w tym temacie. Bardzo proszę. 

Bardzo dziękuję. Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że 

uchwała numer 2/10/2024 w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat 

stanowiących dochody budżetu Gminy Grzegorzew instrumentem płatniczym 

została przez Radę Gminy Grzegorzew podjęta 15 głosami za. Dziękuję Państwu 

Radnym. 

Szanowni Państwo, punkt 13 z sesji przeznaczony jest na udzielenie przez Panią 

Wójt Gminy odpowiedzi na interpelacje i zapytania wniesione przez Państwa 

radnych. Bardzo proszę, Pani Wójt oddaje głos. 

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Bardzo dziękuję, Panie Przewodniczący, Panie, Panowie Radni, Szanowni Państwo. 

Postaram się sprawnie odpowiedzieć na Państwa interpelacje, których nie 

ukrywamy, dzisiaj troszeczkę było, ale oczywiście... tak jak mówiliśmy na 

poprzedniej sesji Państwo macie do tego jak najbardziej prawo i dzisiaj z pełną 

odpowiedzialnością postaram się na te interpelacje Państwu odpowiedzieć. 

Państwo Przewodniczący, Państwo Radni, najpierw pozwólcie, że pogratuluję 

bardzo serdecznie wszystkim wybranym do komisji resortowych w naszej Radzie 

Gminy. 

Od dzisiaj już mamy wszystkie komisje. Gratuluję Państwu Przewodniczącym, 

gratuluję Wiceprzewodniczącym i wierzę głęboko, że w atmosferze zrozumienia, w 

atmosferze takiej partnerskiej współpracy będziemy razem pracować. 

Jeszcze raz Państwu Radnym gratuluję. 

Drodzy Państwo, patrząc na interpelacje, które Państwo zgłosiliście, nim spróbuję 

na nie po kolei odpowiedzieć, chciałabym zwrócić się z taką prośbą do tutaj 

Państwa Przewodniczących, bo mamy w Radzie nowych siedem osób. 
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Tradycją, myślę dobrą było w poprzednich kadencjach, że jeżeli... w momencie 

rozpoczęcia kadencji. Osiem. Przepraszam, osiem. Moje pierwsze odpowiedzi na 

interpelacje, więc proszę o wybaczenie. 

Tak, mamy nowych osiem osób w Radzie Gminy Grzegorzew. 

Tradycją taką było, Wysoka Rado, że na początku kadencji, w minionych 

kadencjach tak było, dokonywaliśmy takiej wizji w terenie. 

Jeżeli tutaj Państwo Radni się zgodzą i tutaj Państwo Przewodniczący, dobrze 

byłoby, gdybyśmy objechali Gminę wspólnie, razem, dokonali takiego analizy stanu, 

takiego bilansu, że tak powiem otwarcia i wtedy będziemy sobie mogli planować. 

Bo zdaję sobie sprawę, że Państwo Radni macie w głowach bardzo dużo pomysłów, 

które będziemy realizować na przestrzeni tej kadencji. 

I też na pewno na następnych spotkaniach ułożymy sobie taki harmonogram prac, 

naprawy dróg, czyszczenia i tak dalej, i tak dalej, bo tego jest do zrobienia w naszej 

Gminie sporo. 

Jesteśmy tego świadomi, a Państwo macie oczekiwania też od mieszkańców, bo 

wiemy, że przecież takie są nasze zadania. 

Po dokonaniu takiej wizji w terenie określimy nasze możliwości budżetowe, 

zaplanujemy sobie i tak bym to widziała Państwo Radni naszą pracę w najbliższej 

już rozpoczętej kadencji. 

A teraz pozwólcie, że skupię się na tym, co udało nam się w trakcie odbywania 

obrad dzisiejszej sesji ustalić. 

I tak. 

Pierwsza interpelacja Pana Radnego, Pana Wiceprzewodniczącego Rady, Janusza 

Dorabiały dotyczyła złożenia wniosku w sprawie folii. 

Jesteśmy gminą rolniczą i świadomi jesteśmy, że folii wśród zalegającej folii w 

gospodarstwach rolnych jest sporo. 

Myśmy w trakcie mijających kadencji odbierali od rolników folię, z racji tej, że na tę 

chwilę Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska jeszcze nie ogłosił naboru 

wniosków. 

Monitorujemy ten program i Szanowni Państwo, Szanowni Radni, Szanowni Goście, 

Szanowni Mieszkańcy oglądający obrady naszej sesji uprzejmie informuję, że w 

momencie ogłoszenia wniosku przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska na 

pewno Gmina Grzegorzew taki wniosek złoży, tak jak to było już dotychczas. 

Kolejna interpelacja Pani Radnej Katarzyny Czajkowskiej dotyczyła dwóch spraw. 
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Rozumiem, że to chodzi o ulicę Leśną, Pani Radna, w kierunku cmentarza. 

Okej, o dobrze to napisałam. No no, ta droga też wymaga naprawy. 

Tak jak wspomniałam wcześniej, na pewno sprawy dróg sobie określimy, jakiś 

harmonogram, bo staraliśmy się na wiosnę, na bieżąco, przynajmniej po części te 

drogi naprawiać. 

Ale jak Państwo wiedzą, jest tego sporo i możliwości też są różne. 

I za chwileczkę będę mówiła o zaplanowanych też, o czym wspominał Pan Radny 

Łuczyński. 

Następna sprawa Pani Radnej Katarzyny Czajkowskiej dotyczyła odpowiedzi na 

wniosek, który wpłynął na piśmie do budżetu Gminy. 

To, drodzy Państwo, sprawa montażu lampy oświetlenia ulicznego w obszarze ulicy 

Otaląż w miejscowości Grzegorzew. 

Dokonaliśmy rozeznania w tej sprawie, wizji dokonaliśmy też i możliwości montażu. 

Jak Państwo pamiętają, szczególnie Radni minionej kadencji, a nowi Państwo 

Radni, to będziemy się dzielić wiadomościami wieloma. 

Ostatnio jest taka możliwość montażu lampy na słupie, który jest blisko drogi. 

Jeżeli nawet nie ma tego słynnego piątego przewodu, który daje możliwość montażu 

oprawy, to jest szansa na montaż szafki. 

W tej sytuacji, o której mówi Pani Radna w interpelacji Katarzyna Czajkowska, takiej 

możliwości nie ma. 

To znaczy możliwość może byłaby, ale proszę zauważyć, że słup, który tam jest, tak 

powiem słup, no bo tak to się nazywa, prawda, energetyczny, który jest tam 

postawiony, on jest, można powiedzieć, w polu. 

I nawet gdybyśmy zamontowali za zgodą Państwa radnych tą szafkę i tę lampę, 

powiesili, że tak powiem kolokwialnie, przepraszam, to nie dałoby to efektu 

oczekiwanego, gdyż no oświetlałaby lampa pole. 

W związku z tym mam taki pomysł, mamy taki pomysł, aby tam, w tym miejscu 

bardzo potrzebnym do oświetlenia tej drogi i wniosku tej mieszkańców interpelacji 

Pani Radnej, zamontować lampę solarną. 

Muszę Państwu powiedzieć, że to jest drożej, bo oprawa i szafka to tak w granicach 

5 tysięcy, a taka lampa solarna, a mamy już doświadczenia, bo one już w gminie są 

montowane, to ponad 10 tysięcy. 

Obecnie wystąpiliśmy z zapytaniem ofertowym do dwóch firm, bo wiemy, że w 

sąsiedniej gminie Koło takich lamp zamontowano sporo. 
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I dokonamy rozeznania cenowego i Państwa na najbliższej sesji poinformuję, jaka 

jest cena. 

I może udałoby się ten wniosek odpowiednio rozstrzygnąć. 

Następna interpelacja dotyczyła... następna interpelacja Pana Radnego Łukasza 

Łuczyńskiego dotyczyła organizacji na drodze gminnej skrzyżowania z drogą 

powiatową. 

Szanowni Państwo, jak dobrze, że jest z nami Pan Waldemar Banasiak, który już jak 

słyszałam zanotował sobie w głowie w swojej mądrej te wnioski. 

To jest, drodzy Państwo, sprawa, o której no i nie ukrywamy, rozmawiamy już w 

minionej kadencji trochę czasu. 

Chodzi o znak STOP. Mieliśmy już tam wizję. 

W związku z tym, że udzielono nam odpowiedzi, że nie ma takiej potrzeby, jest, 

Gmina zamontowała znak ustąp pierwszeństwa przejazdu. 

A zatem zawnioskujemy o ponowne spotkanie przy tej drodze i przy tym 

skrzyżowaniu. 

Koło remizy... przy remizie OSP w Bylicach. 

I może tym razem nam się uda postawić znak STOP. 

I jak wiemy, przepisy mówią, że droga kategorii wyższego rzędu, a w tym przypadku 

jest to droga powiatowa, to właśnie zarządca tej drogi określa ustawienie znaku. 

Dlatego też my musimy się dostosować. 

Czyli w tej sprawie na pewno będzie kolejna wizja. 

Następne pytanie pana radnego Łukasza Łuczyńskiego dotyczyło... dotyczyło 

poboczy. 

Słuszne spostrzeżenie. Fajnie, że pan jeździ rowerem, panie radny po gminie. 

To zawsze też można różne rzeczy zauważyć. 

Tak, będziemy te pobocza na pewno w tym roku nie tylko wykaszać, ale też równać. 

Drugi temat to progi zwalniające. Progi zwalniające przy szkole podstawowej. 

Też ten temat jest już omawiany. Kolejny raz. 

Chciałam dodać, Wysoka Rado, szanowni państwo, że rozwiązaliśmy problem przy 

szkole w Bylicach. 
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Jak państwo pamiętają, problem zgłaszany też tutaj przez państwa radnych i 

rodziców dotyczył bezpiecznego wysiadania dzieci przy szkole. 

Z autobusu, który dowozi dzieci. Ten problem został rozwiązany. 

Pozostaje nam jeszcze sprawa progu zwalniającego. 

Muszę państwu powiedzieć, że montaż progu zwalniającego, wymaga projektu. 

Czyli musimy przygotować projekt techniczny. 

My pamiętamy te wszystkie tutaj uwagi, które były wcześniej zgłoszone. 

Przystąpimy do opracowania projektu technicznego i w momencie opracowania 

będzie montaż progu zwalniającego. 

Też taki próg zwalniający musi być oświetlony. 

Gdyż kierowca poruszający się powinien widzieć ten próg. 

Można go oświetlić pionowo i poziomo. 

Ale to szczegóły będziemy omawiać. 

Następna sprawa i następna interpelacja pana radnego Łukasza Łuczyńskiego. 

Dotyczyła na jakim etapie są remonty dróg. 

I dodał pan radny Łuczyński z marca tego roku. 

Tak, to prawda. 

W uchwale budżetowej, w zmianach do budżetu były zabezpieczone pieniądze na 

remonty dróg bieżące. 

Wiele z tego zostało już wykonanych. 

Ale też pieniądze są zabezpieczone. 

Myślę, że mówi pan tutaj o tej drodze za torami kolejowymi. 

O której też uprzejmy był mówić pan radny Jarosław Wróblewski. 

Ale wracam do interpelacji pana radnego Łukasza Łuczyńskiego. 

Piąta interpelacja dotyczyła programu Rozświetlamy Polskę. 

Tutaj też wymaga dłuższego wstępu dla radnych tej kadencji nowych osób. 

Gmina Grzegorzew, tak w skrócie powiem, złożyła wniosek w takim programie, który 

został ogłoszony przez rządowy program Polski Ład jeszcze wtedy. 

Myśmy złożyli wniosek na montaż ponad... Ja, drodzy państwo, nie wszystko 

pamiętam. Mówię z pamięci. 
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Bo interpelacje dotyczą szerokiego spektrum. Pamiętam, że było ponad 200 lamp. 

Pani sekretarz ustaliła, że... No, tak myślałam, że było to 220 opraw do wymiany, jak 

i gmina Grzegorzew złożyła wniosek. 

Wniosek jest o wartości ponad 400 tysięcy, gdzie w budżecie gminy należało 

zabezpieczyć 83 tysiące. I to też jest zabezpieczone. 

Szanowni państwo. Wiemy, że w naszej gminie wiele lamp wymaga wymiany, bo są 

to lampy energochłonne. W związku z tym złożyliśmy ten wniosek przy współpracy z 

Spółką Oświetlenie Uliczne i Drogowe. 

Odpowiadając, może niektóre osoby, które o tym już wiele słyszą, akurat ten temat 

nie do końca interesuje, bo państwo sołtysi, czy państwo radni minionych kadencji 

to wiedzą, że gmina taki wniosek złożyła. 

Więc w tej chwili jesteśmy na etapie trzecim. 

Co to znaczy trzeci etap? 

Że w czerwcu będzie ogłoszony przetarg. 

Nie pamiętam teraz ile, ale dla około 150 albo i ponad gmin jest złożony projekt na 

kilkadziesiąt, powiedziałabym odważnie milionów. 

Nasz jest na 418 tysięcy, więc spółka oświetlenie uliczne i drogowe sukcesywnie 

przeprowadza inwentaryzację w poszczególnych gminach, a my jesteśmy w trzecim 

etapie inwentaryzacji, co odpowiadając precyzyjnie na pytanie, daje to czerwiec 

tego roku. 

I o tym też będziemy na pewno mówić, jak już się dowiemy i ten wniosek na 220 

lamp został zaakceptowany. 

Temat opraw ulicznych, państwa wniosków i wniosków, które leżą jeszcze gdzieś 

tam w urzędzie gminy, jest na pewno szerszym i trzeba na niego szerzej spojrzeć bo 

pamiętajmy o tym że te wnioski są jeszcze mieszkańców. 

I tutaj na pewno będzie takie spotkanie, tutaj szef rady, państwo zarządzą i 

omówimy państwu, a też dobrze byłoby, żeby przedstawicieli spółki oświetlenie 

uliczne i drogowe nas odwiedzili. 

Tak to już raz było. 

Wcześniej też. I sobie wtedy poopowiadamy, jak to jest ze sprawą lamp ulicznych. 

Kolejna interpelacja to jest pani radnej Anety Okupskiej. 

Pani radna Aneta Okupska, może odpowiem od razu, bo w pierwszej części zadała 

Pani kilka pytań, a potem jeszcze w dalszej części. 
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Więc Pani radnej dotyczyły głównie naprawy dróg, wycięcia krzewów, które 

zalegają, zebrania pobocza, tabliczki do posesji, a właściwie to tablice, które mówią 

o numerach. 

Myśmy sukcesywnie zamawiamy takie tablice. Na pewno Państwo zauważyli, że na 

gminie już jest sporo tych tablic informacyjnych mówiących o tym od numeru do 

numeru posesji, bo wiemy, że karetka pogotowia, czy inny, czy straż, czy poczta 

dowożąca korespondencję musi dojechać. 

Tak, to też jest do zrobienia i do zaplanowania, o czym Pani jeszcze wtedy jako 

sołtys też już mówiła. Następnie Pani mówiła też o tablicach sołeckich. Tak, one też 

wymagają odświeżenia na pewno, wszystkie tablice we wszystkich 13 

miejscowościach. 

Następnie Pani Radna, Pan radny Sławomir Szymczak. 

Jest na sali były radny, szef komisji rewizyjnej, były, minionej kadencji. 

To jest wniosek i rzeczywiście, słusznie Pan zauważył, Panie radny, że z minionej 

kadencji, dojazd do drogi nr 92, mam na, mam, ma Pan na myśli tą drogę za 

mostem, tak? 

Gdzie tam jest dowożone osoby do, na dializy.  

Wielokrotnie Pan radny, Pan Andrzej Sikorski mówił o tym. 

I Pan radny Sławomir Szymczak to też zgłasza. 

Chcę dodać, że my w tym roku już tam równiarką tę drogę wykonywaliśmy i 

naprawialiśmy. 

Tak jak Pan słusznie zauważył, zająć się konkretnie. 

Konkretnie to trzeba tam tę drogę po prostu wybudować. 

O nawierzchni takiej, o jakiej marzą mieszkańcy naszej gminy, czyli asfalt. 

Ale o tym, jaki asfalt gdzie, to Państwo radni harmonogram sobie taki ułożą. 

Bo jak wiemy, są inwestycje już zaplanowane, ale to o tym też będziemy mówić. 

Dobrze, odpowiadamy na wniosek. 

Wiemy o tym wniosku i tutaj też jest Pan radny Waldemar Banasiak. 

Ten wniosek będzie wymagał wizji. 

Mam na myśli rzeczywiście to, co Pan radny Szymczak słusznie zauważył, żeby 

zabezpieczyć. 

Może się uda barierkami, ale na pewno musimy mieć wspólną wizję. 

Będziemy rozpisywać i prosić o wizję, dobrze? 
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Następnie Pan radny Stanisław Pyka. 

W imieniu firmy, w której Pan pracuje, firmy Glaspo, zadał Pan pytanie.  

Szanowni Państwo, Szanowny Panie radny Stanisławie. 

Sprawa firmy Glaspo i wykupu, właściwie to nie wykupu, tylko zamiany drogi, która 

jest drogą publiczną. 

To tą drogą i tym sprawom Rada Gminy Minionej Kadencji zajmowała się 

nieustannie. 

Też by długo o tym mówić. 

I teraz tak. Na etapie obecnie jesteśmy wykreślenia z Księgi Wieczystej. 

Nim staniemy do aktu. 

Ale żeby stanąć do aktu, to tutaj na tej Sali wielokrotnie były spotkania i była ta 

sprawa omawiana. 

Także trudno nam powiedzieć, że sprawa się, że tak powiem, kolokwialnie ślimaczy, 

bo tak nie jest. 

Rada Gminy Minionej Kadencji podjęła stosowne uchwały, które dawały możliwość 

wójtowi spraw i rozwiązywania tej kwestii, spotkania się z mieszkańcami, którzy 

wyrażają zgodę na zamianę tej drogi. 

Spotkań było wiele. 

Mam na myśli mieszkańców, właścicieli tej drogi, którą chcemy utworzyć. 

Bo proszę Państwa, żeby drogę publiczną pozbawić jej charakteru. 

To złożyła Gmina wniosek do Zarządu Powiatu. 

I jest na sali członek Zarządu Minionej Kadencji i Obecnej Kadencji, i Zarząd 

Powiatu Kolskiego, za co bardzo dziękujemy, w kwietniu tego roku wydał opinię 

pozytywną. 

I teraz, żeby dalej uzupełnić starania, tutaj uchwała Rady jest w tej sprawie i żeby 

dokonać zamiany drogi publicznej, którą Państwo oczami wyobraźni widzą, w 

kierunku firmy, musimy jej pozbawić charakteru drogi publicznej. 

A w zamian za to mieszkańcom zaproponować i umożliwić dojazd do swoich 

posesji. 

Czyli utworzyć drogę gminną w drugim miejscu. 

Także proszę mi wierzyć, Panie Radny Stanisławie, że tutaj nie ma żadnego 

przedłużania sprawy, tylko ta sprawa jest wymagająca wielu, wielu, wielu procedur, 

które trwają.  
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Rada minionej kadencji i Państwo jako Radni również będziecie w tej sprawie 

uczestniczyć. 

Kolejna interpelacja Pani Radnej Izabeli Kacperskiej, Pani Wiceprzewodniczącej 

Rady. 

Tak, słuszne spostrzeżenie Pani Radna. 

Budynek w Ladorudzku, wybudowany przez mieszkańców 

Drodzy Państwo, stanowi własność rolniczego zakładu spółdzielczego, rolniczej 

spółdzielni, jak to kiedyś, pamiętają Państwo, były kółka rolnicze, których już nie ma. 

I myśmy już kilka lat temu podjęli procedurę, ale nie mieliśmy świadków. 

Świadkowie niestety nie żyją. 

I ustawa mówi w ten sposób, że można uwłaszczyć się w dobrej wierze, bądź w złej 

wierze. 

Czyli, bo w dobrej wierze to jest 20 lat, gdyby byli świadkowie. 

W złej wierze ustawa mówi 30 lat. 

Czyli my teraz przystąpimy, bo minęło 30 lat, kiedy ten grunt jest i ten budynek jest 

użytkowany. 

Czyli po 30 latach bez świadków wystąpimy do sądu o tak zwane zasiedzenie i 

będziemy starać się o ten budynek, żeby był własnością gminy. 

Pan radny Jarosław Wróblewski. 

Od 10 lat mówi Pan o tym też progu zwalniającym. 

No mam nadzieję, że tym razem będziemy, sfinalizujemy sprawę i będzie Pan 

również zaproszony na tą wizję, której projekt, który trzeba będzie wykonać. 

Następna sprawa to droga, dziura na dziurze. 

To jest, mówi Pan, o też za torami, o czym mówił Pan radny Łuczyński. 

Mamy w budżecie na to pieniądze. 

Tylko teraz musimy się zastanowić, jakim materiałem. 

Trzecia sprawa... Oczywiście. 

Tak, zanotowaliśmy to Panie Radny. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Panie radny, bardzo bym prosił do mikrofonu. 
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Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Odnotowaliśmy to, że ciężki sprzęt tam jeździ. 

Jarosław Wróblewski (Radny)  

No bo tam jeździ naprawdę dużo ciężkich sprzętów. 

Bo tam jest praktycznie 5-6 gospodarzy, którzy... 

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Do swoich gospodarstw muszą dojechać.  

Jarosław Wróblewski (Radny)  

Dojechać muszą, tą drogą akurat muszą akurat dojechać, tym bardziej ja też 

oczywiście i jeździmy naprawdę ciężkimi sprzętami. Nie tam, że ważą po 4-5 ton, 

tylko tam już podchodzi rzędu 30 ton praktycznie. 

Bo tak bywa, bo jak Wojtek Górski jeździ, to już ma cały skład jego waży około 30 

ton. 

Powiem pani co, naprawdę ta droga i tam jeszcze druga sprawa jest z tą drogą, że 

krzaki wrastają i ona jest zbyt wąska.  

A jak na przykład jedzie taki ciągnik, szerokości prawie 2,70-2,80 metra z przyczepą 

zbierającą, to samochód, mają się problem minąć. 

Także też by było rozsądnie zrobić coś takiego, żeby ją poszerzyć, bo tam jest 

dosyć szeroko, żeby ją zrobić. 

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Czyli inaczej mówiąc musimy sprawdzić własność tej drogi, szerokość tej drogi, tutaj 

pani dyrektor notuje. 

Tak, sprawdzić czy nie będziemy zajmować gruntów, bo na tę chwilę, no to na miarę 

możliwości myśmy ją tak doraźnie poprawiali. 

Ale z tego co słyszę, tutaj trzeba docelowo sprawę na pewno rozwiązać. 

Trzecia sprawa, o której pan mówił w swej interpelacji, to ten znak. 

Dziękujemy bardzo, znak zabezpieczyliśmy, tylko trzeba go zamontować. 

Nikt go nie ukradł, na szczęście się udało. 

Jest i nie narazimy gminy na koszty, tak.  
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Następna interpelacja pana Janusza Dorabiały, który po raz drugi zapytał i chodzi o 

drogę do... chodzi o drogę w Borysławicach. 

W tej sprawie odwiedziła mnie również pani sołtys Kieszkowska Janina, która jest 

na sesji dzisiejszej. 

Szanowni Państwo, w latach 90-tych, kiedy gminy stawały się i miały mienie 

komunalne majątkiem gminy, ta droga stała się decyzją wojewody w latach 90-tych. 

Wielokrotnie pan właściciel tej drogi do gminy się zgłaszał, czyli wracamy z tą 

sprawą. 

Pan radny Rafał Kotkowski kolejny raz przypomina o tym, że droga, ulica Leśna ma 

gwarancję. 

Odpowiadam ma. Częściowo była naprawiana na wiosnę, bo pan interpelował w 

starej kadencji jeszcze w kwietniu. 

Czy tam nie w kwietniu tylko w marcu 27-go, o ile dobrze pamiętam. 

Na pewno będzie ta droga, będzie wizja i jest gwarancja. 

I pan radny Kotkowski zgłaszał sprawę ulicy Warszawskiej, montażu znaku i to jest 

trzeci wniosek do pana członka zarządu Waldemara Banasiaka, który wspólnie 

będziemy, mówimy o ulicy Warszawskiej w Barłogach. 

I to by były wysoka rado. 

Ale ja już mówiłam o tablicach sołeckich zniszczonych. 

Tak, mówiła pani o lisach i o szkodach w kukurydzy. 

Więc jeżeli chodzi o dziki, to można byłoby zgłosić to do kół łowieckich. 

Natomiast jeśli chodzi o żurawie, no to... 

Szanowni państwo, uprzejmie dziękuję za cierpliwe wysłuchanie i to by były 

wszystkie moje odpowiedzi na interpelacje i zapytania pań i panów radnych. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Bardzo dziękuję pani wójt. 

Szanowni państwo, państwo radni, otwieram realizację punktu wolne. Wnioski i 

głosy bardzo proszę, jeżeli ktoś z państwa chce zabrać głos. 

Pan radny Stanisław Pyka. 
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Stanisław Pyka (Radny)  

W zasadzie to powinienem pytać to w interpelacjach, ale jako radny poprzedniej... 

To znaczy nie poprzedniej, 2014-2018 zrobiliśmy drogę ul. Warszawską, chodniki. 

I żeśmy odstąpili drugą stronę na koszt ul. Uniejowskiej. 

Pani wójt, chciałem się spytać, kiedy dokończymy ul. Warszawską, jeżeli chodzi o 

chodnik. 

Takie mam pytanie. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję panu Stanisławowi. 

Bardzo proszę, kto z państwa radnych jeszcze chce zabrać głos? 

Pan radny Sławomir Szymczak, bardzo proszę. 

Sławomir Szymczak (Radny)  

W interpelacjach powinno się znaleźć, ale wypłynęło przed chwilą w międzyczasie 

na gorąco. 

Chodzi o oznakowanie tej drogi, która tam koło mnie przebiega, o ograniczenie 

wysokości przejazdu pod mostem kolejowym. 

Dlatego, że do kurników, do hodowców drobiu, bardzo często przyjeżdżają duże 

samochody ciężarowe, które de facto nie mieszczą się... 

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Blokują się pod tym. Tak, tak. 

Sławomir Szymczak (Radny)  

I możliwość zawrócenia ich z powrotem jest tam bardzo kłopotliwa. 

Nie ma praktycznie gdzie. Ci kierowcy muszą prawie kilometr cofać. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Słusznie. 

Sławomir Szymczak (Radny)  

Druga rzecz, bardzo często opóźniają się te dostawy, bo nawigacja prowadzi ich 

drogą najkrótszą. 
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Jednakże przejazd jest niemożliwy. 

Także tutaj też, przy okazji może tej wizji, którą będziemy mieć odnośnie tych 

barierek, byśmy musieli, tylko że to będzie dotyczyć drogi gminnej, nie powiatowych. 

Ale rozważyć tą sprawę ustawienia tam odpowiedniego oznakowania możliwości 

przejazdu. 

No i oczywiście przypominam jeszcze się w sprawie tabliczek numerów posesji, 

które myślę, że już jakiś czas temu, były zgłaszane. 

Chodzi o tą nową drogę w centrum wioski oraz o oznaczenie.  

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Zanotowane. Przepraszam. 

Sławomir Szymczak (Radny)  

Oraz o oznakowanie też tutaj w stronę właśnie tej drogi, w stronę Barłóg numeracji. 

No i wszystkie drogi, które oczywiście są do poprawy. Ale to temat jest... 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo. 

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Mogę? Ad vocem? Aha, są jeszcze pytania? 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Tak? 

No to ja jeszcze też... Bardzo proszę pani sołtys. 

Ja bym prosił panią sołtys do mikrofonu, panie Rafale, bardzo bym prosił. 

Teresa Jujka (Sołtys sołectwa Tarnówka) 

Taką trochę dłuższą historię, bo nasza sprawa toczy się już czwarty rok i chodzi o 

drogę od posesji 13 pana Stachowiaka w stronę łąk, z których korzystają 

gospodarze. 

Tam zarastają krzaki bardzo mocno. Borykaliśmy się długi czas. 
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Na dzień dzisiejszy jest sytuacja taka, że rolnicy nie chcąc uszkadzać sobie nadal 

swoich ciągników, sami podjęli decyzję, sami poszli, usunęli wszystkie wyrośnięte 

drzewa na drogę i je wywieźli. 

Po tym zdarzeniu i po tej pracy nastąpiło kolejne wydarzenie takie bardzo niemiłe 

dla nas, bo mostek, który jest potem na rowie, na tej drodze, przepust, był zepsuty, 

został pięknie naprawiony, zabezpieczone boki, nie wiem jak to się nazywa, takimi 

betonowymi ażurami. 

Gdy dzieci tam pojechały, bo jeżdżą tą drogą kładami, motorkami i tak dalej, tym 

wszystkim swoim sprzętem, którym nie mogą po asfalcie, okazało się, że te ażury 

są rzucone do wody. 

Sami zaczęli to naprawiać, no dzięki im za to, że się odważyli, ale dzieciaki nie 

ułożyły tak jak trzeba tego.  

Ja już z panem Grzegorzem Wawrzyniakiem rozmawiałam i nie wiem czemu tak się 

dzieje, że tak, nasi rolnicy chcą tą drogę sobie udrożnić. 

Robią wszystko, żeby dobry był przejazd, żeby tych lusterek, te duże ciągniki nie 

obrywały. 

Ale jak zrobią w jednym miejscu, no to w drugim? 

Kto to zrobił? No na pewno samo się nie zrobiło. 

Jest mi z tego powodu bardzo przykro, ale nie złapaliśmy za rękę nikogo, więc 

trudno powiedzieć kto. 

Ale na pewno nie dzieci to zrobiły, tylko dzieci próbowały naprawić to co zrobił 

dorosły. 

I droga nasza od czterech lat, o którą prosimy o udrożnienie, dzisiaj jest w miarę, ja 

bym powiedziała w miarę, ale jak będą, bo tam są akacje, zarastają od jednej 

strony. 

A państwo wiecie, że akacja nie rośnie wolniutko, tylko rośnie bardzo szybko, a tym 

bardziej młoda. I z jednej wyrastają trzy, cztery. 

Dziękuję. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo. 

Bardzo proszę pani sołtys. 
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Janina Kierzkowska (Sołtys sołectwa Borysławice Kościelne) 

Ja tylko chciałam powiedzieć, że obiecałam mieszkańcom, że wspomnę jeszcze, bo 

nie wiem na jakim etapie jest ta droga do państwa Sarnowskich, tam koło 

Wiśniewskich, koło pana Janusza Dorabiały. 

Nie wiem na jakim etapie jest, czy ta droga będzie naprawiana. 

Obiecałam, że powiem to i jeszcze druga prośba pana Marka Sarnowskiego, który 

cały czas boryka się z tą drogą. 

On sam naprawia, tam dojeżdżają do niego samochód, no po mleko po prostu i on 

Sam tam biedny to robi, a tam przecież jeżdżą inne samochody. 

Wiem, że to należy do kolei, ale czy nie można by coś z tym zrobić? 

Czy nie może się gmina jakoś dogadać z tą koleją, żeby wreszcie im zrobić tą 

drogę? 

Oni tak proszą i tyle razy byli już u pani wójt i będą, powiedzieli, że będą chodzić do 

skutku. 

Ja bym bardzo prosiła o te właśnie, no żebyście państwo coś tam pomyśleli o nich. 

Dziękuję bardzo. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. 

Pan radny Łukasz Łuczyński. 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Myślę, że to będzie odpowiedź na odpowiedź na moją interpelację. 

Mimo wszystko, jeśli chodzi o progi zwalniające, to nalegam do, do działania, 

ponieważ moja poprzednia interpelacja, dostałem wtedy odpowiedź, że projekt 

techniczny zlecony. 

Rozumiem, że od decyzji do czynu to vacatio legis może być nieograniczone. 

Tak samo od obietnicy z 2017 do 2024 też już trochę czasu minęło, o czym też 

wspomniał tutaj radny Jarosław. 

Może powiem na temat skrzyżowania. W ciągu pięciu lat doszło tam do dwóch 

wypadków, do zniszczenia mienia jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej. 

Doszło do zniszczenia ogrodzenia, kapliczki. 
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Cieszy mnie to, że, bo tu radna Izabela Kacperska interpelowała akurat tam na 

skrzyżowaniu, jak się wyjeżdża z Tarnówki na Ponętów Górny się udało. 

Szkoda, że akurat nasz powiatowy zarząd dróg nie przychylił się do tej prośby. 

Ponieważ zjeżdżając akurat z górki nie widać po prostu ani w lewo, ani w prawo. 

Trzeba się wysunąć. 

Ani też z drugiej strony jak się wyjeżdża z Byliczek. 

Wiadomo, że jak jest okres zimy, wiosny, to wiadomo, że lewo, w prawo wszystko 

widać. 

Ale jak już przychodzą żniwa, to przez 2-3 miesiące to po prostu na wysokości 

kierowcy jest ograniczona widoczność. 

A tak jak wspominałem doszło do dwóch wypadków. 

Do kilkunastu zajść, co też wspominałem, że pracownica szkoły mogła też być 

wzięta na maskę. 

Myślę, że dopóki się nic nie stanie, no to będziemy tak dywagować i tak dalej. 

Prosiłbym, żeby jednak to było uwzględnione we wniosku, a nie tak... 

Bo ostatnio to trochę zasłabło, mówiąc szczerze, było napisane. 

Jeżeli jest taka potrzeba, to możemy zamieścić materiały filmowe. 

Bo zbieramy to i no jednak myślimy na temat bezpieczeństwa i zdrowia 

mieszkańców. 

Myślę, że takim elementem doraźnym by było zastanowienie się nad montażem 

luster. 

Ponieważ akurat ogrodzenie kapliczki i tak samo bliskie ułożenie sklepu i też 

parkingu uniemożliwia bezpieczny wyjazd. 

Także prosiłbym o ustawienie, o sprawdzenie i możliwość ustawienia luster. 

I ewentualnie wpisanie to do budżetu na 2025. 

Chyba, że się uda teraz w tym roku, no to mieszkańcy byliby bardzo wdzięczni. 

Dziękuję bardzo, bo też myślę, że z tej strony mogę podziękować tutaj osobom, 

które głosowały, dwóch, w dwóch, które głosowały na przewodniczących. 

Aczkolwiek nie zaskoczyło mnie wynik głosowania. 

Także jak na pierwszej sesji powiedziałem, że się podzieliliśmy na pół. 

No przynajmniej teraz widać, że trochę, trochę tak się docieramy, ale nadal to jest 

widoczne.  
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Gratuluję też Paniom Przewodniczącym. 

Życzę owocnych obrad i też, też bardzo merytorycznych planów, które będą 

prowadzone przez najbliższe 5 lat. 

A wiem, że można, można zrobić akurat dużo, jeśli chodzi o oświatę, kulturę, sport, 

zdrowie. 

I mam nadzieję, że nie skupimy się tylko na oświacie, bo no też zaszło w 

poprzedniej kadencji dużo poprzez budowy, rozwój, infrastruktury. 

Także myślę, że powinniśmy też pomyśleć o sporcie, o rozwoju kultury na terenie 

naszej gminy. 

No i też przede wszystkim zdrowiu, bo to są elementy, które... to jest taka linia 

pochyła. 

Jeżeli chodzi o oświatę, możemy być już trochę dumni z tego, to jednak w dalszym 

stopniu to jest trochę z tym gorzej. 

Też jeśli chodzi o finansowanie, też wskazałem dwie możliwości finansowania, jeśli 

chodzi o sport. 

Mam nadzieję, że Urząd Gminy jakoś z tych moich porad skorzystał. 

Tym bardziej, że termin jednego finansowania minął, a drugi mija dniem 29 lub 30 

Maja. 

Dziękuję bardzo za oddanie głosu. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję. 

Szanowni Państwo. Tak się przysłuchuje tutaj. 

I faktycznie tych interpelacji i zapytań było dość dużo dzisiaj. 

I teraz w wolnych wnioskach także jest dużo zapytań. 

Ja już nie chcę tutaj kolejnych pytań od siebie zadawać, bo też mam wnioski od 

mieszkańców. 

Dużo tutaj mówimy o progach zwalniających, powiem Państwu, że na ulicy 

Piaskowej w Barłogach. 

Ci, którzy z Państwa tam jeżdżą, to wiedzą, jak tam jest. Jest naprawdę 

niebezpiecznie. 

Ja też będę wnioskował o progi zwalniające, ale szanowni państwo chciałbym, 

żebyśmy sobie to wszystko na spotkaniu roboczym Komisji Stałych przedstawili. 
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Faktycznie wybrali na tym pierwszym posiedzeniu takie najpotrzebniejsze sprawy, 

które wymagają przede wszystkim bezpieczeństwa. 

To głównie o to chodzi, tak? Oczywiście, jeżeli chodzi o remonty dróg, pobocza, jest 

to sprawa jak najbardziej ważna. 

I na pewno to będziemy realizować. 

Tak robimy co roku. No nie da się być wszędzie, w każdym miejscu od razu. 

Także też musimy tutaj się zwrócić do Pani Wójt, żeby po prostu Pan Wawrzyniak, 

jak gdyby uporządkował sobie harmonogram prac na tych drogach i żebyśmy po 

kolei to, to co Państwo mówicie, tutaj wykonywali. 

Jeżeli chodzi o większe inwestycje, Szanowni Państwo to tak samo jak zawsze 

będziemy musieli wybierać. 

Więc też gdzieś na tych spotkaniach roboczych Komisji Stałych padną jakieś 

wnioski o realizację pewnych inwestycji. 

I na pewno nie jedne wnioski też będziemy musieli wybierać. 

Także bym już proponował, już proponowałem wcześniej Państwu Radnym, żeby 

sobie naprawdę wybrać te priorytety.  

Dwa, trzy. Jakie Państwo macie w swoich okręgach. 

I na spotkaniu roboczym będziemy te wnioski rejestrować. Tak? 

I będziemy po prostu decydowali, które realizujemy i w jakiej kolejności. 

Pani Wójt chyba chce jeszcze odpowiedzieć na parę pytań.  

Bardzo proszę. 

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Dziękuję Panie Przewodniczący. Postaram się i tak jak słusznie Pan zauważył, 

wnioski dotyczą, w wolnych wnioskach dotyczą wielu spraw dotyczących, no można 

powiedzieć inwestycji. 

Szanowni Państwo, przed nami dużo pracy jak wiemy i tych spraw, o których 

Państwo tutaj skrzętnie my i jej notujemy, a Państwo mówicie. 

Pan Stanisław Pyka wspomina ulicę Warszawską. Tak, to prawda. 

To tak jak ulica Kolska, która jeszcze też nie jest skończona. 

Tak mam na myśli fragment ulicy Kolskiej, gdzie nie ma nawierzchni ścieralnej. 

Tak podobnie było z ulicą Warszawską. Mamy chodnik po jednej stronie. 
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Ale tak jak powiedział Pan Przewodniczący Rady przed chwileczką, drodzy 

Państwo, całą swoją najbliższą kadencję, tak jak do tej pory było, będziecie musieli 

wybierać. 

I to Państwo będziecie głosować, które inwestycje zostaną przyjęte do budżetu. 

I teraz jeśli chodzi o wniosek Pana Stanisława Pyki o ulicę Warszawską, no wiem, 

że mieszkańcy o tym mówią, że druga strona i tak dalej. Oczywiście wniosek jest 

zasadny, potrzebny i słuszny. 

Jest z nami członek zarządu, już dzisiaj kolejny raz wywołuję, przepraszam Panie 

Waldemarze, bo ta ulica Warszawska jest ulicą powiatową. 

Jeżeli teraz mówimy o drogach powiatowych, rozpoczęła się kolejna kadencja. 

Pewnie będzie spotkanie z Panem Starostą i z Zarządem Powiatu, z wójtami, 

samorządowcami, gdzie partycypacja w kosztach była na przestrzeni lat taka, jaką 

Państwo znają, czyli w naszym przypadku, w przypadku chodników, gmina dokłada 

połowę, czyli 50%, jeżeli znajdziemy pieniądze w budżecie. 

A w przypadku gminy Grzegorzew przez całe 5 lat dokładaliśmy 60%. Ja wiem, że 

może to Państwa średnio interesuje, ale teraz już jako radni będziecie musieli do 

tego się przybliżyć, że wszystkie inwestycje, które było 60%.  

Dlaczego 60%? 

Przez całe 5 lat oddawaliśmy za most w Barłogach, który kosztował kilka milionów. 

Dzisiaj tym mostem i w Grzegorzewie poruszamy się wszyscy i wszyscy szybko 

zapominamy. 

Ja w swoim wystąpieniu podsumowującym kadencję o tym wspominałam, ale wtedy 

może nie było czasu albo też ochoty tego słuchać. 

Więc warto teraz znowu do tego wrócić. 

Ale trzeba powiedzieć i mam przed sobą pismo, o czym chciałam powiedzieć w 

wolnych wnioskach. 

Szanowni Państwo. 

Wspominałam na początku, króciutko wprawdzie, że są inwestycje rozpoczęte, które 

trzeba dokończyć. Zawsze mówiłam i mówić to będę, że inwestycje rozpoczęte 

trzeba zakończyć. 

Tak było z minioną radą i radni bardzo ładnie w tym współpracowali. 

Rozpoczęte, kończymy, zaczynamy następne. Tak jest po gospodarsku i tak jest 

dobrze. 

Więc rozpoczęte inwestycje są następujące. Milionowe. Szkoła, kończymy.  
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Państwo widzą co się dzieje. 

I rozpoczynamy ogromną inwestycję, ogromną dla naszego budżetu, budowę drogi 

w Ponętowie Dolnym, dzięki temu, że ta współpraca z powiatem jest tak dobra.  

Czyli szanowni państwo radni, uprzejmie informuję, dzisiaj otrzymaliśmy pisma, że 

23 Pani radna o tym wie, mamy spotkanie z panem starostą, z członkami zarządu i 

z wykonawcą w sprawie rozpoczęcia inwestycji, a mianowicie przebudowy drogi 

Ponętów Dolny - Grzegorzew. 

Tej inwestycji, powiedzmy sobie wprost, inne samorządy nam troszeczkę 

zazdroszczą, bo to jest ogromna inwestycja, która będzie, można powiedzieć, ten 

trakt od gminy, Koło od miejscowości Leśnica.  

Pięknie oddana inwestycja na odcinku Leśnica - Grzegorzew. Chyba zauważamy, 

że ta inwestycja bardzo poprawiła bezpieczeństwo. 

I teraz rozpoczynamy inwestycję na odcinku Grzegorzew - Ponętów Dolny i 23 o 

godzinie 12:00 w Ponętowie Dolnym, czytam pismo, odbędzie się spotkanie z 

wykonawcą i z przedstawicielem, przedstawicielami powiatowego zarządu dróg, na 

które serdecznie zapraszam panią radną i pana radnego.  

To już obecność, że tak powiem nieelegancko obowiązkowa, państwo radni. 

Natomiast my z urzędu oczywiście też będziemy. Będzie zarząd powiatu.  

Następna sprawa z powiatem, to dwa odbiory drogi, dróg powiatowych przy udziale 

budżetu gminy. 

I tak 27.05. o godzinie 11.30 Zarząd powiatu w pełnym składzie z panem starostą 

przyjeżdżają do nas na odbiór drogi na odcinku Grzegorzew - Kiełczewek. 

I tego samego dnia i tutaj zapraszam pana radnego Damiana. I zaprosimy też 

radnego... no już nie radnego, pana Marka Lewandowskiego, który wnioskował 

wtedy o tę drogę bardzo i panią sołtys Annę Zielińską. 

Następna, tego samego dnia spotykamy się na drodze Hilarów-Tarnówka, i tutaj 

zapraszam panią wiceprzewodniczącą Izabelę Kacperską. 

Pani radna, tego samego dnia spotykamy się z całym składem zarządu powiatu na 

odcinek drogi Tarnówka w kierunku Umienia. 

Cieszymy się z tych inwestycji. 

Naprawdę, Panie Waldku, bardzo dziękujemy, bo to dzięki temu, że pan tam jest 

orędownikiem w powiecie tych spraw. 

No i całemu zarządowi minionej kadencji, obecnej kadencji życzymy wam 

wszystkiego dobrego. 
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To są, szanowni państwo, drogi powiatowe i tutaj wracam do wniosku pana 

Stanisława. 

Mam nadzieję, że w tej kadencji będzie również taka współpraca, a jesteśmy o tym 

przekonani, że jak skończymy te inwestycje na tych drogach powiatowych 

obecnych, to będziemy przechodzić do następnych inwestycji. 

Przed nami trochę pracy, ale zakończmy te inwestycje, które się jeszcze nie 

rozpoczęły. 

Zakończyliśmy Leśnicę. 

Gmina Grzegorzew na Leśnicę również finansowo wkładała pieniądze. 

Teraz zakończymy nakładki, że tak powiem, kolokwialnie. 

A rozpoczniemy bardzo poważną inwestycję przebudowę. 

Czyli to będzie droga ze ścieżką rowerową. 

Bardzo poważna inwestycja przed nami. 

Spotkanie jeszcze raz zapraszam 23 Maja o godzinie 12. 

Kto z Państwa jest zainteresowany? 

Może mieszkańcy w tym czasie i o tej godzinie spotkamy się już z wykonawcą. 

Bo z tego co wiemy, powiatowy zarząd dróg i zarząd powiatu ma już wyłonionego 

wykonawcę i podpisaną umowę. 

Czyli ta zasada wierzę głęboko, Panie Przewodniczący, Państwo Radni, w tej 

Radzie również będzie istniała, że kończymy rozpoczęte inwestycje. Tak? 

Wspólnie z powiatem i nasze budżetowe. 

Jak Państwo też wiedzą, może niektóre sprawy nie zawsze są na czas. 

To proszę w imieniu moich pracowników, naszych pracowników, proszę nas 

zrozumieć. 

Od 11, ja wiem, że to może nie jest do końca wytłumaczenie, ale jesteśmy bardzo 

zaangażowani w kontrolę kompleksową, która trwa od 11 kwietnia. 

Czyli zaraz po wyborach samorządowych nastąpiła kontrola kompleksowa. 

Mamy trzech inspektorów od 11 kwietnia praktycznie każdego dnia. 

Nie ukrywamy też, że dodatkowo wpłynęły jeszcze wnioski do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu o skontrolowanie jeszcze innych zadań, które to 

zdaniem skarżącego nie powinny mieć miejsca.  
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Drodzy Państwo, pozwalam sobie na taki tekst, dlatego nawiązuję teraz do 

wystąpienia Pani Sołtys Niny Kieszkowskiej. 

Drodzy Państwo, każdy głos, który tutaj pada na tej sali jest odnotowany i wzięty 

sobie do serca i do możliwości finansowych. 

Taki głos padł też wtedy, kiedy była droga w Borysławicach. To był wniosek Pani 

Radnej, Pani Sołtys. Bardzo dobrze, że Pani go złożyła w imieniu mieszkańców. 

Pana Radnego Janusza Dorabiały. Rada Gminy w budżecie zabezpieczyła 

pieniądze 27 marca. 

Stało to się informacją publiczną w mediach społecznościowych. 

Mówię o tym otwartym tekstem. Wiem, że jesteśmy słuchani. I Drodzy Państwo, jest 

to przedmiotem bardzo poważnym kontroli. Więc wszystkie rzeczy zgodnie z 

przepisami prawa muszą znaleźć miejsce w budżecie. 

Zabezpieczone pieniądze w budżecie, rozeznanie cenowe i wtedy przystępujemy do 

prac na drogach. Tak? 

Także każdy głos, który Państwo dzisiaj tutaj zabraliście został skrzętnie 

zanotowany, a ponadto też nagrany na nośniku. 

Dlatego też bardzo proszę, abyśmy spotkali się na spotkaniu roboczym, żebyśmy 

ustalili sobie harmonogram przed nami. 

Dużo, dużo pracy. Za wszystko Państwu bardzo dziękuję. 

Dziękuję za głosowanie nad uchwałami, które dzisiaj zostały podjęte. 

Dziękuję za wszystko. Do zobaczenia na następnym spotkaniu i Pan 

Przewodniczący ustali termin następnej sesji. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo. 

Bardzo proszę Panie Waldemarze. Może do mikrofonu Pani Waldemarze. 

Bardzo bym prosił, bo jednak mieszkańcy, którzy oglądają... 

Waldemar Banasiak (Członek Zarządu Powiatu Kolskiego)  

Myślę, że mnie słychać. Naprawdę króciutko, tylko chciałbym się odnieść do jednej 

sprawy, którą poruszył Pan Radny Stanisław Pyka dotyczącą ulicy Warszawskiej. 

Bo ulica Warszawska to jeszcze, szanowni Państwo, oprócz braku tego chodnika po 

jednej stronie, to jeszcze problem odwodnienia. 
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Wiele razy podczas poprzedniej kadencji Rady ta kwestia była podnoszona, i tylko 

chciałem powiedzieć, że zanim przejdziemy do ewentualnej inwestycji, jestem 

wprost przekonany, że taka nastąpi, to musimy poradzić sobie z kwestią zastoisk 

wody. 

I dlatego chciałem to powiedzieć, że tak jak Pani Wójt wspomniała, w poniedziałek 

spotykamy się na odbiorze drogi w Tarnówce, w Kiełczewku, to wstępnie, ustnie 

uzgodniłem z Panem Dyrektorem Kujawą, że pół godzinki prędzej zatrzymalibyśmy 

się chwilkę, jadąc po drodze, zatrzymalibyśmy się na chwilkę przy w tym 

newralgicznym miejscu na ulicy Warszawskiej. 

Jeżeli Pani Wójt czy tu Pan Grzegorz dysponowali czasem, to bardzo proszę, ja 

jeszcze potwierdzę z Panem Dyrektorem tą kwestię, bo tak mnie też zapewnił, że to 

będzie też dobra okazja spotkania się tam i na razie doraźnie rozwiązania kwestii 

odwodnienia, bo ja już z Panem Dyrektorem wielokrotnie o tym rozmawiałem. 

Notabene nie wydaje się to łatwą sprawą. 

Także tylko w kwestii tutaj ulicy Warszawskiej i... 

Bo Pan Stanisław tutaj poruszył ten temat. 

I tylko jeszcze jedną rzecz chciałbym poruszyć, z czego też niebywale się cieszę. 

Cieszę się z wszystkich inwestycji, które powstały na terenie Gminy Grzegorzew, 

wspólnie na drogach powiatowych, ale chyba rzeczywiście tutaj kwestia budowy 

drogi w Ponętowie, Szanowni Państwo i to, że by nie ta współpraca właśnie z 

samorządem gminy, to, że przygotowaliśmy projekt i złożyliśmy wniosek do 

rządowego programu Polski Ład, to śmiem twierdzić, Szanowni Państwo, że przy 

tych cenach jednostkowych, przy tych cenach teraz, jeżeli chodzi o roboty 

budowlane, ta inwestycja, gdyby nie to, że udało nam się to dofinansowanie 

uzyskać, tak naprawdę już, że tak powiem, rzutem na taśmę, bo to było ostatnie 

rozdanie, śmiem twierdzić, że ta droga by długo, długo jeszcze nie powstała. 

Szanowni Państwo, bo wysiłkiem tylko partycypacji powiatu i gminy byłoby to wprost 

niemożliwe, także niesamowicie cieszę się, że wkrótce spotkamy się na placu 

budowy w Ponętowie. 

To tyle, jeżeli chodzi o mnie. 

Co do kwestii, bo tu jeszcze padło wiele kwestii, jeżeli chodzi o oznakowania, o 

pewne rozwiązania, czy to progi zwalniające, czy lustra, czy, tu już nie chciałbym się 

odpowiadać, to naprawdę prosiłbym, żeby naprawdę musimy to sprecyzować na 

jakimś, w jakimś dokumencie i już może tak bardziej kompleksowo też z 

odpowiednimi organami organizującymi ruch spotkać się i uzgodnić. 

Dziękuję bardzo. 
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Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Dziękujemy bardzo również. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo. 

Szanowni Państwo, Państwo Radni, na koniec chciałbym powiedzieć tylko, że 

będziemy się starać tak jak w minionej kadencji. 

A myślę, że w minionej kadencji nam się to udało. 

Będziemy się starać, aby w okręgach wyborczych Państwa Radnych u każdego coś 

się zadziało. 

Uważam, że w minionej kadencji nam się to udało i pójdźmy tą samą drogą. 

Starajmy się u każdego dostrzec te najważniejsze problemy i je zrealizować. 

Państwo musicie je przedstawić, tak. 

Oczywiście będziemy zawsze wybierać. 

Będą te ważniejsze i będą te mniej ważne. 

I mam nadzieję, że wybór w tych inwestycjach będzie w Radzie zgodny, bo mimo 

tutaj, jak Pan Łukasz Łuczyński mówił głosowań dzisiejszych, które gdzieś tam 

dzieliły trochę Radę, ale to jest demokracja w Gminie Grzegorzew ma się dobrze, 

także tutaj był tego przykład. 

Mam nadzieję, że wyniki tych głosowań nie wpłyną na nasze decyzje odnośnie 

inwestycji. 

Uważam, że tutaj będziemy musieli naprawdę wybierać. 

Będziemy wybierać wspólnie. 

Mam nadzieję, że każdy z nas zrozumie, co jest ważniejsze, co trzeba w pierwszej 

kolejności wykonać, zakończyć i przystępować do dalszych inwestycji. 

Mam taką nadzieję, Szanowni Państwo, bo powiem tak, musimy, musimy się 

jednoczyć, musimy być wspólną Radą, Radą konsekwentną, ale i odpowiedzialną. 

I myślę, że taki każdy z Państwa taki jest i że ta współpraca naprawdę będzie nam 

się układał bardzo dobrze, czego wszystkim życzę. 

Gratuluję dzisiaj wyboru przewodniczących komisji, gratuluję członkom komisji, 

życzę owocnych prac, prac takich, które zadowolą naszych wyborców, nas 

wszystkich, mieszkańców naszej gminy. 
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Czy ktoś z Państwa? Bardzo proszę Pani Wójt jeszcze. 

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Bardzo dziękuję Panie Przewodniczący za udostępnienie jeszcze i też chciałam 

powiedzieć, że przed nami ogrom pracy i żebyśmy, tak jak tutaj zauważył Pan 

Przewodniczący Tadeusz Sosnowski, aby te lata były dla nas wszystkich owocne, a 

oczekiwań jest dużo. 

I takim jeszcze miłym akcentem chciałabym dzisiaj też podzielić się z Państwem, 

mówiłam pewnie o tym na spotkaniu roboczym, ale warto pogratulować naszemu 

najmłodszemu radnemu, Panu Damianowi Leszczowi, który został zaproszony do 

Kancelarii Prezydenta jako najmłodszy radny Rady Gminy w okolicach tutaj i będzie 

reprezentował samorząd Gminy Grzegorzew z okazji Dnia Samorządu 

Terytorialnego. 

Także Panie Damianie życzymy w Pałacu Prezydenckim miłego spotkania. 

Damian Leszcz (Radny)  

Dziękuję Pani Wójt. 

Zobowiązuje się dumnie reprezentować naszą Gminę u Pana Prezydenta. 

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Jesteśmy o tym przekonani.  

Wszystkiego dobrego. 

Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący. 

 Dziękuję Państwu. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? 

Nie widzę. 

Szanowni Państwo, stwierdzam, że porządek drugiej sesji został wyczerpany. 

Bardzo dziękuję wszystkim Państwu za udział w sesji. 

Pozdrawiam wszystkie osoby, które śledziły obrady. 

Dziękuję całej obsłudze technicznej. 

Zamykam obrady II sesji Rady Gminy Grzegorzew. 

Państwa Radnych proszę jeszcze o pozostanie na... 
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